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 از اهداف دشمن است
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2 ادامه در صفحه 

۲۰۲۴ - سال غلبه گفتمان صلح در 
قفقاز

تداوم ابراز علاقه مقامات جمهوری های آذربایجان و 
ارمنســتان برای حل اختلافات و رسیدن به صلح پایدار 
در قفقاز حکایت از این دارد که پس از ســالها کوبیدن بر 
طبل جنگ، ۲۰۲۴ می تواند سال غلبه گفتمان صلح در 

قفقاز جنوبی باشد.
این دوکشور هفتم دسامبر سال گذشته و در آستانه 
سال جدید میلادی با امضای بیانیه ای دوجانبه و بدون 
حضور واسطه های خارجی، آمادگی خود را برای استقرار 

صلح پایدار بروز دادند.
در ارتباط با میــزان احتمال این اتفاق مهم، توجه به 

نکات زیر حائز اهمیت است.
۱. نیکول پاشــینیان نخســت وزیر ارمنســتان روز 
دوشنبه ۱۱ دیماه در پیامی به مناسبت شروع سال نو، از 
تعمیــق روابط با همســایگان خبــر داد و گفت:»تمام 
تصمیمــات و اقدامات من باید بر اســاس منافع دولت 
جمهوری ارمنستان باشد. به همین دلیل که من یافتن 
فرمول هایــی برای عادی ســازی و تعمیــق روابط با 
همســایگان در منطقه را در اولویت می دانم.« ناظران 
سیاسی مخاطب این پیام را جمهوری آذربایجان و ترکیه 
دانسته و آن را چراغ سبز ارمنستان به استقرار صلح تلقی 
می کردند. متعاقبا »حکمت حاجی اف« دستیار رئیس 
جمهــور آذربایجان و از افراد نزدیک به »الهام علی اف« 

به شبکه خبری...

ادامه در صفحه 

سرمقاله

صادرات خدمات فنی و مهندسی 
گریزگاهی برای فرار از اقتصاد تک محصولی
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   گزارش می دهد؛

4
تثبیت جریان های درآمدی پایدار 

بانک سینا

باید هوای خوزستان را داشت

حسین سلیمی
 روزنامه نگار

یادداشت روز

3

خوزستان در سال های اخیر وضعیت آب و هوایی بسیار بدی 
را پشت سر گذاشته است و مردم این خطه در یکی دو دهه اخیر 
آســیب های مستقیم و غیرمستقیم زیســت محیطی زیادی را 
متحمل شده اند که البته بخشــی از آن به دلیل جغرافیای این 
منطقه و بخش بیشتر آن ناشی از سوءمدیریت در سال های اخیر 
است؛ سوءمدیریتی که شرایط کشــورهای همسایه نیز در آن 
تأثیرگذار بوده و هســت. پهنۀ این استان از یک طرف، در احاطۀ 
بیابان های غربی است و همین موضوع خوزستان را مستعد گرد و 
غبار کرده است به خصوص اینکه در این منطقه بادهای شدیدی 
می وزد و همین موضوع باعث پراکندگی متراکم گرد و غبار و ذرات 

معلق در هوای این استان و به تبع آن اختلال در زندگی 
طبیعی و عادی مردم این خطه می شود.

هر ایرانی وطن دوست و ملتزم به قانون، مورد احترام است
رئیــس قوه قضاییه بــا تاکید بر اینکــه هر ایرانی 
وطن دوست و ملتزم به قانون، مورد احترام است، گفت: 
هر ایرانی اعم از ایرانیان داخل و خارج از کشور در پناه 
قانون است و قوانین جمهوری اسلامی ایران برای همه 
ایرانیان به استثنای مواردی خاص که پیش بینی های 

مربوطه در خود قانون شده است.
حجت الاســلام والمسلمین غلامحسین محسنی 
اژه ای روز سه شــنبه در دیدار دبیــران کارگروه های 
تخصصی شــورای عالی امور ایرانیان خارج از کشور و 
مدیران ذیربط در وزارت امور خارجه با بیان اینکه از نظر 
اســلام، حب وطن جزئی از ایمان محسوب می شود، 
اظهار داشت: البته هر ایرانی که التزام بیشتری به قانون 
داشته باشد، طبیعتاً از حمایت بیشتر قانون نیز بهره مند 

است.
رئیس قوه قضاییه با اشاره به فرصت هایی که می تواند 
از ســوی ایرانیان خارج از کشور ایجاد شود، افزود: چه 
ایرانیان مقیم در خارج از کشــور و چه ایرانیانی که به 
خارج از کشور رفت وآمد دارند، هم واجد فرصت و هم 
واجد آسیب هستند؛ یکی از کارویژه های شورای عالی 
امور ایرانیان خارج از کشور باید شناسایی این فرصت ها 
و آسیب ها باشد. همانطور که در این جلسه نیز تاکید 
شد اقدامات و تدابیر و برنامه ریزی های ما بیشتر معطوف 
بر آسیب های ناشی از ایرانیان خارج از کشور بوده است 
تا فرصت هایی که آنها می توانند ایجاد کنند؛ حال آنکه 
آسیب های این مقوله نسبت به فرصت هایش، محدود 
اســت؛ بدون تردید ضروی اســت که از ظرفیت ها و 
تخصص و ســرمایه های ایرانیان خارج از کشور بهره 

بگیریم و نباید این فرصت را از دست بدهیم.
رئیس دســتگاه قضا تصریح کرد: حتی پراکندگی 
ایرانیان خارج از کشور در مناطق مختلف نیز، خود واجد 
فرصت هایی برای کشــور و نظام است؛ اگر چه ممکن 

اســت به واســطه این پراکندگی هــا، معذوریت ها و 
مشــکلاتی برای وزارت امور خارجه و دســتگاه های 
مسئول به واسطه تمشیت امور ایرانیان خارج از کشور 

ایجاد شود.
رئیس عدلیه به ذکر مصادیقی از ایرانیانی پرداخت 
که در داخل کشور به واسطه جرمی که داشتند محکوم 
به حبس و حتی تحمل مجازات های سنگین شده اند 
اما پس از تحمل کیفر، نه تنها از کشور خارج نشده بلکه 
در ایران اســلامی سکنی گزیده و فرزندان و اطرافیان 
خود را نیز ترغیب به بازگشت به کشور کرده اند؛ فرزندان 
و اطرافیانی که گاهی در خارج از ایران متولد شده اند اما 
به واســطه تشــویق و ترغیب والدین خــود به ایران 

بازگشتند.
محسنی اژه ای در همین راستا بر تبلیغ و تبیین این 
دست مصادیق برای همگان تاکید کرد و این تبیین گری 
و تبلیغ و ترویج را از جمله وظایف شورای عالی ایرانیان 

خارج از کشور و کارگروه های ذیل آن دانست.
رئیس قوه قضاییه تصریح کرد: حتماً باید یک جایگاه 
قوی و یک سری اختیارات برای شورای عالی ایرانیان 
خارج از کشور درنظر گرفته شود و به تقویت این شورا، 
نه از حیث افزودن اعضا بلکه از حیث اثرگذاری مصوبات، 
مبادرت شود؛ قطعاً جزئیات بسیاری از موارد و مسائلِ 
مبتلابه ایرانیان خارج از کشور را نمی توان در »لایحه  
حمایت از ایرانیان خارج از کشــور« گنجاند؛ همین 
مشکل دوتابعیت ها که خودتان در این جلسه بر رفع آن 
نظر و تاکید داشتید فی المثل یک استاد و متخصص در 
یک حوزه علمی که دوتابعیتی است؛ ممکن است قانون 
فعلی چنین شــخصی را از فعالیت در مجموعه ای و یا 
عضوت در هیئت علمی دانشــگاه منع کرده باشد اما 
شــورای عالی ایرانیــان خــارج از کشــور درصورت 
برخورداری از اختیارات با تعبیه سازوکارهایی می تواند 

به صورت موردی در قبال این فردِ متخصص، اعمال نظر 
و تصمیــم کند. یا اینکه ممکن اســت فردی نخواهد 
تابعیت و اقامتش را در یک کشور خارجی از دست دهد 
امــا متمایل به تردد به کشــور و صــرف تخصص و 
ســرمایه اش در ایران باشــد، در اینگونه مــوارد نیز 
شورای عالی ایرانیان خارج از کشور می تواند به صورت 
موردی اتخاذ تصمیم کند؛ علی ایحال شورای عالی مزبور 
باید اختیاراتی داشــته باشد که در قبال برخی امور و 
جزئیات و فروعاتِ مبتنی بر اقتضائات روز، اعمال نظر 

و تصمیم کند.
رئیس قوه قضاییه به تبیین و تشریح برخی از موانع 
بازگشــت ایرانیان به میهن پرداخت و در این رابطه به 
مقوله »بی اعتمادی متقابل« اشاره کرد و گفت: در مقوله 
بازگشــت ایرانیان بــه وطن، باید موانعی که ســبب 
بی اعتمادی در طرفین ماجرا می شــود، رفع شود؛ در 
اینجا نقش خودِ ایرانیان خارج از کشور و اطرافیان آنها 
بســیار پررنگ و برجسته است؛ به عنوان مثال ممکن 
است فردِ متخصصی در یک برهه حساس نظیر جنگ، 
از کشور خارج شده باشد و حتی فرار کرده باشد، او حالا 
می خواهد بازگردد و ســرمایه یا تخصصش را ارزانی 
مردمش کند، در اینجا شاید از طرفِ مسئول و مجموعه 
داخلی، اعتمادی به او وجود نداشته باشد؛ از سویی دیگر 
خیلی از ایرانیان خارج از کشور تمایل به بازگشت دارند 
اما اعتماد ندارند؛ خب باید سازوکارهایی تعبیه شود که 
این اعتماد متقابل در طرفین ماجرا ایجاد شود؛ برای 
نمونه، شاید بتوان برخی امور حقوقی و قضایی ایرانیان 
خارج از کشــور را به گونه ای حل و فصل کرد که آنها 
نیازی به مراجعه به کشور نداشته باشند و از این طریق 
برای بازگشت به میهن، در آنها ایجاد اطمینان و اعتماد 

شود.

خبـــر
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جدا دانستن اقتصاد و سیاست یک اشتباه راهبردی است

یک فعال اقتصادی در گفتگو با  ؛

محسن پاک آیین
 کارشناس مسائل بین الملل

اطلاعیه
به آگاهی می رساند  روزنامه روزگارما در تمامی استان ها   نماینده فعال می پذیرد.

جهت کسب اطلاعات بیشتر با شماره    ۰91۲۴9۰811۰  تماس بگیرید.

فراخوان تجدید  مناقصات عمومی همزمان
 با ارزیابی کیفی )فشرده(   دو مرحله اي

 به شرح جدول ذیل

شناسه آگهی: 1638330اداره مناقصات و قراردادهای شرکت توزیع نیروی برق آذربایجانغربی

نوبت دوم

شرکت توزیع نیروی برق 
آذربایجانغربی

   شــرکت توزیع نیروی برق آذربایجانغربی در نظر دارد تجدید مناقصات عمومی همزمان با ارزیابی کیفی )فشــرده( دو مرحله اي به شرح جدول ذیل و برابر 
مشخصات فني پیوست اسناد مناقصه را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه 
پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت ) ستاد( به آدرس: www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم 
است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی ، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند.

تاریخ انتشار مناقصه در سامانه : روز سه شنبه  مورخ ۱۴۰۲/۱۰/۱9
آخرین مهلت  زمانی دریافت اسناد مناقصات از سایت : ساعت ۱9 روزسه شنبه مورخ ۱۴۰۲/۱۰/۲6 

مهلت زمانی ارسال پیشنهاد : ساعت ۱9 روز شنبه مورخ ۱۴۰۲/۱۱/۰7
زمان بازگشایی پاکت های ارزیابی کیفی : ساعت 8)هشت  صبح ( روز یکشنبه مورخ ۱۴۰۲/۱۱/۰8  خواهد بود.

زمان بازگشایی پاکت های الف و ب: روز شنبه مورخ ۱۴۰۲/۱۱/۱۴  خواهد بود.
تاریخ تشکیل جلسه افتتاح پاکات ج ) پیشنهاد قیمت ( پیشنهاد دهندگان ، با ملحوظ قراردادن زمان جهت بررسی مشخصات فنی پیشنهاد دهندگان توسط 

کمیته فنی بازرگانی ، در جلسه گشایش پاکات الف و ب به اطلاع شرکت کنندگان در مناقصه خواهد رسید.
توضیح : پیشنهاددهنده مکلف است معادل مبلغ سپرده شرکت در مناقصه ، تضمینهای معتبر ) بر اساس شرایط مندرج در اسناد مناقصه ( تهیه و تسلیم نماید 

و به پیشنهاد های فاقد امضا ، مشروط ، مخدوش و پیشنهاداتی که بعد از انقضا مدت مقرر در فراخوان واصل شود مطلقا ترتیب اثر داده نخواهد شد.

شماره تجدید 
 مبلغ  کل تضمین شرکت در مناقصهموضوع  مناقصه و شماره فراخوانمناقصه

نوع اعتبار) به ریال(

۱۴۰۲-96 
تجدیدسوم

خرید انواع یراق آلات کابل  خودنگهدار
منابع داخلی۱.۴98.۰۰۰.۰۰۰ )شماره فراخوان ۲۰۰۲۰۰9۰۰3۰۰۰۲۲۱(

 ۱۴۰۲-3۰
تجدید چهارم

خرید انواع کلمپ 
منابع داخلی۱.7۰۰.۰۰۰.۰۰۰)شماره فراخوان ۲۰۰۲۰۰9۰۰3۰۰۰۲۲۰(

اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گذار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت های الف: 
آدرس : ارومیه – بلوار ارتش-سربازان گمنام-ارتش.شرکت توزیع نیروی برق استان ،  تلفنخانه ۰۴۴-3۱۱۰۴5۰۰

 تلفن کارشناس مناقصات ۰۴۴-3۱۱۰۴3۲۲  
اطلاعات سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه :

مرکزتماس : ۱۴56
اطلاعات تماس دفاترثبت نام سایر استانها در سایت سامانه www.setadiran.ir  “بخش ثبت نام /پروفایل تامین کننده /مناقصه گر “ موجود است.

ضمنا” فراخوان مناقصه در ســایت هاي اطلاع رســانی معاملات صنعت برق ) شرکت توانیر ( وسایت شرکت توزیع نیروی برق آذربایجانغربی و سایت ملی 
مناقصات  به ترتیب به آدرس هاي :

Iets.Mporg.ir   .WWW.Waepd.ir     .WWW.tavanir. org.ir  قابل مشاهده است . 
توضیح : سایر اطلاعات و جزئیات مربوطه در اسناد مناقصه  مندرج است.

مدیریت مخابرات منطقه لرستان در نظر دارد اجرای کابلکشی خاکی طرح فیبرنوری USO مومن آباد – ازنا 

شهرستان ازنا را از طریق مناقصه عمومی اجرا نماید . متقاضیان شرکت در مناقصه می توانند جهت کسب اطلاعات 

بیشتر به آگهی مناقصه در سایتهای شرکت مخابرات ایران به آدرس www.tci.ir یا مخابرات منطقه لرستان به 

آدرس  LO.TCI.IR  مراجعه و یا با شماره تلفن 33321004 066 تماس حاصل نمایند . 

آگهي مناقصه 
آگهي مناقصه  شماره ۴۰۲/۲۰

مخابرات منطقه لرستان
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معاون اول رئیس جمهور: 

دولت با جدیت به دنبال حل مشکلات حمل و نقل عمومی است
جلســات کارگروه ملی کاهش آلودگی هوا و نیز ستاد ملی هماهنگی و 
مدیریت تالاب های کشــور امروز )سه شنبه( به ریاست معاون اول رییس 

جمهور برگزار شد.
محمد مخبر در این جلسه بر ضرورت توجه به اجرای برخی اقدامات در 
راستای کاهش آلودگی هوا تاکید کرد و گفت: دولت با جدیت به دنبال حل 
مسائل و مشکلات پیش روی توسعه حمل و نقل عمومی در کلانشهرهای 
کشور است تا از این طریق گام مهمی در جهت کاهش آلودگی هوا برداشته 

شود.
معاون اول رییس جمهور با تاکید بر لزوم اجرای برنامه ها و اقدامات موثر 
در جهت کاهش آلودگی هوا، تصریح کرد: آلودگی هوا با آسیب های جدی 

برای ســلامت جامعه همراه است از این رو باید ضمن سرعت بخشیدن به 
روند اجــرای برنامه های کوتاه مدت و زودبازده، برنامه های بلند مدت در 
این خصوص را نیز به صورت زمانبندی شده اجرایی، با تقسیم کار مشخص 

و با اهتمام ویژه دنبال کنیم.
وی ســازمان حفاظت محیط زیست را مکلف کرد برنامه های اصلاحی 
دستگاه های اجرایی در راستای کاهش آلودگی هوا را احصاء و به آنها ابلاغ 

کند تا با زمانبندی مشخص در دستور کار دستگاه ها قرار گیرد.
در این جلسه که وزرای کشور، نفت، جهاد کشاورزی،  راه و شهرسازی،  
نیرو، صنعت، معدن و تجارت،  استاندار اصفهان و رییس سازمان هواشناسی 
کشور نیز حضور داشتند، معاون رئیس جمهور و رییس سازمان حفاظت 

محیط زیست گزارشی از وضعیت محیط زیست استان اصفهان و مقایسه 
وضعیت کیفی هوای این اســتان در آبان و آذر سال جاری نسبت به مدت 
مشــابه سال قبل ارائه کرد و به تشــریح اقدامات انجام شده و برخی موانع 
پیش روی مصوبات مرتبط با کاهش آلودگی هوای استان اصفهان پرداخت.

در این نشست همچنین پیشنهاداتی با اثربخشی عمده در جهت کاهش 
آلودگی هوای اصفهان مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت و تصمیماتی نیز 
در جهت رفع موانع پیش روی مصوبات کاهش آلودگی هوای اصفهان اتخاذ 

شد.
در جلســه ستاد ملی هماهنگی و مدیریت تالاب های کشور نیز پس از 
ارائه گزارش رییس سازمان حفاظت محیط زیست از اقدامات صورت گرفته 

در خصوص دســتور رییس جمهور پیرامون دریاچه نمک که در ســفر به 
استان قم انجام شد،  طرح جامع مدیریت دریاچه نمک به تصویب رسید.

طرح جامع مدیریت دریاچه نمک قرار اســت در سه محور جلوگیری از 
خشک شدن و ایجاد کانون های گرد و غبار، کاهش بار آلودگی و جلوگیری 
از تغذیه گرایی تالاب و حفاظت و بهره برداری پایدار، جلوگیری از تخریب 

غیرقابل جبران و تصرف اراضی تالاب اجرایی شود.
در این نشست همچنین گزارشی از شیوه نامه تعیین حریم اکولوژیک 
)بوم شناختی( تالاب ها ارائه شد و پس از بحث و بررسی، کلیات این شیوه 
نامه به تصویب رســید و مقرر شــد اعضای ستاد ظرف یک هفته نظرات و 

پیشنهادات اصلاحی خود را به دبیرخانه ارسال کنند.

جدا دانستن اقتصاد و سیاست یک اشتباه راهبردی است
: یک فعال اقتصادی در گفتگو با 

یک فعال اقتصادی در گفتگو با روزگارما گفت: اقتصاد بدون سیاســت 
معنایی ندارد و جدا کردن این دو در عمل امکان پذیر نیست؛ بنابراین کشور 

باید در گام اول روابط دیپلماتیک خود را با دیگر کشورها بهبود دهد.
اکبر ابراهیم نژاد؛ توسعه صادرات به کشورهای همسایه را امری مهم تلقی 
کرد و گفت: در حوزه تجارت نگاه واقع بینانه یک اصل است و کشوری موفق 
می شود که بتواند برنامه های خود را بر مبنای واقعیت های موجود طراحی 

کند.
وی افزود: در ســال های گذشته تصور بر این بود که کشورهای همسایه 
تحت هر شرایطی توسعه تجارت با ایران را ترجیح می دهند و ایران را به عنوان 
اولین و تنها صادرکننده به بازار خود می دانند اما تجربه نشــان داد تجارت 
اصول و قواعد خاص خود را دارد و گرچه توسعه روابط با ایران صرفه اقتصادی 

دارد، اما باید عوامل دیگر را نیز مد نظر قرار داد.
ابراهیم نژاد ادامه داد: اغلب کشورهای اطراف ایران در زمره عرب زبان ها 

قرار دارند که به جز دو ســه کشــور، مابقی ترجیح می دهند روابط خود را با 
دنیای غرب را توسعه دهند و یا از طریق محصولات چینی و شرق آسیا نیازهای 
خود را تامین کنند. به عبارت بهتر، بازار منطقه نیز مثل همه بازارهای جهانی 
کاملًا رقابتی است و برای موفقیت در آن باید دو اصل قیمت و کیفیت مورد 

توجه اکید قرار بگیرد.
این فعال حوزه بازرگانی تصریح کرد: در دیگر کشورهای فارسی زبان نیز 
آمار با واقعیت ها تطابق ندارد که اگر آمار، واقعیت داشت، اقتصاد ایران نباید 

درگیر چالش ها و مشکلاتی مانند بیکاری، تورم و کاهش تولید می شد.
ابراهیم نژاد یادآور شد: اقتصاد بدون سیاست معنایی ندارد و جدا کردن 
این دو در عمل امکان پذیر نیســت؛ بنابراین کشــور باید در گام اول روابط 
دیپلماتیک خود را با دیگر کشورها بهبود دهد تا از این طریق بتواند بازارهای 

صادراتی خود را بهبود بخشد.

سیاسی

ادامه سرمقاله

شهرنامه

رهبر انقلاب:

ایجاد دو قطبی در جامعه از اهداف دشمن است
رهبر معظم انقلاب اســلامی در ســالروز قیام 
تاریخی مردم قم در ۱9 دی ۱356 در دیدار هزاران 
نفر از مردم این شــهر، با اشــاره به قدرت بی نظیر 
نقش آفرینی مردم، حضور و پرچم داری ملت در هر 
عرصــه و میدان را، راهبرد موثر و راهگشــای امام 
خمینی و نظام اسلامی؛ و بی انگیزه کردن و بیرون 
کشیدن مردم از صحنه را، راهبرد دشمنان سرزمین 
پاک ایران به  ویژه آمریکا و صهیونیزم خواندند و تأکید 
کردند: هرکســی در هر جایی زبان گویا، اثرگذار و 
مخاطب دارد، باید با معرفت افزایی، مردم را به حضور 
در عرصه های مختلف سیاسی، اقتصادی، فرهنگی 

و دیگر عرصه ها فراخواند.
حضرت آیــت الله خامنه ای، قم را شــهر قیام و 
معرفــت و جهاد نامیدند و با اشــاره به درس های 
ماندگار قیام خودجوش مردم مومن این شهر در ۱9 
دی ۱356، گفتند: این حادثه عظیم که در اعتراض 
به اقدام رژیم وابسته در انتشار مقاله ای موهن نسبت 
به امــام خمینی صــورت گرفت، اثبــات قدرت 

نقش آفرینی مردم در حوادث بزرگ است.
ایشان، غزه را مصداقی عینی از این قدرت عظیم 
مردم دانســتند و گفتند: گروه کوچکی از مردم در 
زمینــی کوچک، آمریــکا با آن همــه ادعا و رژیم 
صهیونیســتی آویزان به آمریکا را با قدرت صبر و 

ایستادگی خود، عاجز کرده اند.
رهبر انقلاب، ســرنگونی رژیم وابســته و ظالم 
طاغوت را در فاصله حدود یک سال از قیام جریان ساز 
مردم قم، نتیجه ملمــوس حضور مردم در صحنه 
برشمردند و گفتند: این درس بزرگ را، امام بزرگوار 
در سال های ۴۱ و ۴۲ با حرف و عمل به ملت آموخت 
و نشان داد که حضور مردم در میدان معجزه آفرین 

است.
حضرت آیت الله خامنه ای، تکیه بر توده های مردم 
را انتخاب راهبردی امــام در قبال روش های رایج 
سیاســی از جمله نشست وبرخاســت با احزاب و 
چهره های سیاســی دانستند و افزودند: امام در ۱۲ 
خــرداد ۴۲ در فیضیه به میدان آمد، مردم را هم به 
میدان آورد و پرچم را بدست آن ها داد که قیام مردم 
در ۱5 خرداد ۴۲ در تهران، قم و ورامین و شهرهای 

دیگر، پاسخ ملت به این دعوت بود.
ایشــان قیام خودجوش ۱9 دی مردم قم را هم 
پاســخی به درس امام برای حضور همیشــگی در 
میدان برشمردند و گفتند: تکیه بر مردم البته درس 
امیرمومنان اســت کــه در نهج البلاغه می فرماید 
توده هــای مردم تکیه گاه دین، بدنه اصلی جامعه و 

ذخیره روز رویایی با دشمن هستند.
حضرت آیت الله خامنه ای با انتقاد از کســانیکه 
حضور رئیس جمهور در میان مردم را »پوپولیسم« 
می خواننــد، گفتند: مــردم داری نقطــه اصلی 
سیاست های نظام است؛ البته کیفیت کار کردن با 
توده های مردم هنر بزرگی است که باید در آن تأمل 

و تعمق کرد.
رهبر انقلاب، »جهت دهی دقیق« و »توان بخشی 
معرفتی« را دو لازمه کشاندن مردم به میدان مبارزه 
و ایستادگی برشمردند و گفتند: هدف از دعوت مردم 
به حضور، حاکمیت اسلامی، عزت اسلامی، صلاح 

کامل و اعتلای ملت و مقابله با استکبار است.
ایشان معرفت افزایی مردم را وظیفه اندیشمندان، 
استادان، روشنفکران، طلاب و دیگر قشرهای موثر 
در افکار عمومــی خواندند و گفتند: آمریکایی ها با 
ساده اندیشــی و محاســبات غلــط بــه همــراه 
دلبستگانشان بعد از ۴5 ســال همچنان در حال 
توجیه چهره  رژیم منحوس و وابسته ای هستند که 
در ۲۲ بهمن 57 با لگد ملــت از این خاک پاک به 

بیرون رانده شد.
رهبر انقلاب با بیان دخالت مستقیم انگلیس در 
روی  کار آمــدن رضاخــان افزودنــد: این عنصر 
دست نشــانده به کمک عوامل انگلیس بعد از چند 
سال شروع به استحاله فرهنگی ملت کرد که »کشف 
حجاب، تعطیلی حوزه ها و مراســم عــزاداری« و 

اقدامات مشابه او را باید با این چشم نگاه کرد.
حضــرت آیت الله خامنه ای با اشــاره به دخالت 
انگلیس در روی کار آمــدن محمدرضا و کودتای 
مشــترک آمریکا و انگلیس برای بازگرداندن شاه 
فراری به قــدرت در ســال ۱33۲، افزودند: رژیم 
طاغوت اول، وسط و آخرش با کمک بیگانگان روی 
کار آمد و به حیات ننگینش ادامه داد و در مقابل این 
کمک ها، نه تنها نفت ایران بلکه عزت و دین و شرف 
ملت را هم به بیگانــگان فروخت اما حالا بعضی ها 

درصدد توجیه آن رژیم فاسد هستند.
رهبر انقلاب اســلامی در ادامه سخنان شان به 
تبیین راهبرد جبهه اســتکبار و استثمار در ایران 
پرداختند و افزودند: آمریکا و رژیم صهیونیستی در 
نقطه مقابل راهبرد امام برای آوردن مردم به وسط 
میدان و ســپردن پرچم تلاش و مبــارزه به آنها، 
سیاســت کلان »بیرون کشــاندن مردم ایران از 
صحنه« را بکار گرفته اند و امروز هم در نهایت رذالت 
با روش هــای مختلف، این سیاســت را پیگیری 

می کنند. 
ایشان، تلاش برای کوچک شمردن حضور مردم 
در مناسبت های مهم را یکی از ترفندهای دشمن 
برای خارج کردن مردم از صحنه دانستند و گفتند: 
تمســخر راهپیمایی اربعین، تردیدافکنی درباره 
احتــرام مردم به ســردار بزرگ ایــران و منطقه و 
همچنین ایجــاد تردید در زمینه حضور با عظمت 
مردم در جشــن های مذهبی مانند نیمه شعبان از 
نمونه های سیاســت راهبردی دشمن برای بیرون 

آوردن مردم از میدان است.
رهبر انقلاب افزودند: علت این دشمنی آن است 
که فهمیده اند عامل پیشــرفت و عزت یابی ایران، و 
مطرح شــدن آن به عنوان یک قدرت شاخص در 
منطقه، و ایجاد عمق راهبردی بی نظیر برای نظام 
یعنی نیروهای مقاومت در سراسر منطقه، و شکست 
همه توطئه ها از کودتا و جنگ تحمیلی تا توطئه های 

امنیتی، حضور مردم ایران در صحنه است.
حضرت آیت الله خامنه ای افزودند: البته در جایی 
که به هر دلیل مانع حضور مردم در صحنه شده اند، 
دشمن خرسند شده است که خیلی از بخش های 

اقتصادی همین طور است.
ایشان از دیگر شگردها برای خارج کردن مردم از 

صحنه را تلاش رسانه های بیگانه برای مأیوس کردن 
مردم و بخصوص جوانان از آینده دانستند و گفتند: 
تعمیم یا بزرگ نمایی نکات منفی، ترویج بی فایده 
بودن حضور در فعالیت های سیاسی و انتخابات، و به 
رخ کشیدن کمبودها و ســختی های اقتصادی از 

جمله فعالیت های تبلیغاتی آنها است.
رهبر انقلاب اسلامی افزودند: البته بدون شک، 
مشکل اقتصادی داریم و ضعف های گوناگونی هم 
بوده و ادامه پیدا کرده اســت که اگر تحقیق و دقت 
شود، بیشتر این ضعف ها هم ناشی از حضور نداشتن 
مردم بــوده و در عرصه های حضور مردم، ضعف ها 

کمتر است.
ایشــان »ترساندن از قدرت ها و از آمریکا و رژیم 
صهیونیستی« را ترفندی دیگر برای بیرون راندن 
مردم از میدان دانستند و گفتند: اگر قرار بود ملت 
ایران از فلان قدرت بترسد، جمهوری اسلامی دیگر 
وجود نداشت ضمن اینکه امروز خیلی از قدرت هایی 
که داعیه دار تسلط و خدایی بر منطقه بودند، از ملت 

ایران می ترسند.
حضرت آیت الله خامنــه ای ابزار دیگر بیگانگان 
برای خارج کردن مردم از صحنه را »بی اعتقاد کردن 
مردم به عوامل حضور، شجاعت و قدرت« خواندند 
و گفتند: در رأس عوامل قدرت آفرین، ایمان دینی 
و تشــرّع اســت و تلاش و تبلیغات دشمن با هدف 

تضعیف این عوامل انجام می شود.
ایشان افزودند: به قضیه حجاب و امثال آن باید با 
این نگاه توجه و کار کرد که مســئله صرفا ناآگاهی 
عده ای از موضوع حجاب نیســت بلکه عده کمی با 

انگیزه مخالفت و معارضه این کارها را می کنند.
»ایجاد اختلاف و دوقطبی کردن مردم« به نحوی 
که موضوع از اختلافات دوستانه خارج و به محکوم 
کردن هر حرفِ ولو خوب طرف مقابل منجر شود، 
شــگرد دیگری برای خالی کردن میدان از حضور 
مردم بود که رهبر انقلاب پس از تبیین آن گفتند: 
راه مقابله با این نقشــه ها، حضور مردم در مسائل 
سیاسی، اقتصادی، انتخابات و حتی مسائل امنیتی 

است.
حضرت آیــت الله خامنه ای گفتنــد: در زمینه 
مسائل امنیتی مردم می توانند با شناسایی عوامل 
دشــمن به دســتگاههای امنیتی کمــک کنند، 
همچنانکه تاکنون خیلی از مشکلات امنیتی با کمک 
مردم برطرف شده و دســتگاهها از وقوع فجایعی 
مشــابه حادثه کرمان پیشگیری کرده اند که شاید 
بتوان گفت میزان خنثی سازی توطئه ها دهها برابر 

چیزی است که اتفاق می افتد.
ایشان ترویج حضور و نقش آفرینی مردم به عنوان 

رکن مهم اداره صحیح کشور و لازمه قطعی دستیابی 
انقلاب به اهداف را نوعی تواصی به حق و وظیفه هر 
صاحب صدا و منبر برشمردند و افزودند: عالم دینی، 
مرجع، روحانی، استاد دانشــگاه، هنرمند، مدیر، 
مسئول سیاســی، صداوسیما، و همه وظیفه دارند 
مردم را به حضور در میدان و ایستادگی در آن ترغیب 
کنند البته وظیفه مســئولان حکومتی سنگین تر 
اســت چرا که مردم آماده انــد و باید زمینه را برای 

حضور آنها آماده کرد.
رهبر انقلاب، اجتماع عظیم مردم در چهارمین 
سالگرد شــهادت سردار سلیمانی، حضور مردم در 
راهپیمایی های ۲۲ بهمن و روز قدس و اجتماع در 
ایام الله همچون ســالروز 9 دی را نشــانه های بارز 
آمادگــی مردم برای حضور در میدان دانســتند و 
گفتند: مردم در سالروز شهادت سردار پر افتخار از 
راههای دور برای زیارت به کرمان آمدند و با وجود 
آن اتفاق فاجعه بار، فــردا همان اجتماع مردمی با 
همان شدت و قدرت و انگیزه ادامه یافت. این یعنی 
مردم آماده هستند و ما مسئولان باید زمینه را برای 

حضور آنها آماده کنیم.
ایشــان در خصوص قضیــه اندوه بــار کرمان 
خاطرنشان کردند: این فاجعه به معنی واقعی ملت 
ما را مصیبت زده کرد، البته ما اصراری نداریم که این 
و آن را متهــم کنیم اما اصرار داریم عوامل واقعی و 
پشت پرده موضوع را شناسایی و آنها را سرکوب کنیم 
که ان شاءالله مســئولان محترم که به طور جدی  
مشغول کار هســتند، بتوانند عواملی را که در این 
جنایت دخالت داشتند و پشت آن بودند، به سزای 

اعمالشان برسانند.
حضرت آیــت الله خامنه ای در بخــش پایانی 
سخنانشان، موضوع غزه را مورد توجه قرار دادند و با 
اشاره به تحقق تدریجی پیش بینی های روشن بینان 
در این موضوع گفتند: پیش بینی می شد که پیروز 
این میدان، مقاومت فلسطین است و آنکه شکست 
خواهد خورد، رژیم خبیث و ملعون صهیونیســتی 

است که امروز این پیش بینی در حال تحقق است.
ایشــان، ســه مــاه جنایــت و کودک کشــی 
صهیونیست ها را حادثه ای فراموش نشدنی در تاریخ 
دانستند و افزودند: حتی پس از نابودی و پاک شدن 
ایــن رژیــم از روی زمین، این جنایــات فراموش 
نمی شود و در تاریخ خواهند نوشت روزی، عده ای در 
این منطقه به حکومت رســیدند که در طول چند 
هفته هزاران کودک را به قتل رساندند اما  صبر مردم 
و ایستادگی و مقاومت فلســطینی، آنها را وادار به 

عقب نشینی کرد.
رهبر انقلاب در تبیین نشــانه های شکســت و 
ناکامی رژیم صهیونیســتی پس از حدود ۱۰۰ روز 
جنایت، خاطرنشان کردند: آنها گفته بودند حماس 
و مقاومت را از بیــن می بریم و مردم غزه را منتقل 
می کنیم که نتوانســتند و امــروز مقاومت، زنده و 
سرحال و آماده است، در حالی که رژیم صهیونیستی، 
خســته و سرافکنده و پشیمان اســت و داغ باطل 

جنایتکار به پیشانی آن خورده است.
ایشــان این هماوردی را یک عبرت دانستند و 
گفتند: این عبرت نشان می دهد باید خط ایستادگی 
در مقابل ظلم، زور، اســتکبار و غصب دنبال شود و 
مقاومت همچنان خود را به روز و آماده نگه دارد و از 
ترفند دشمن غافل نماند و به یاری خدا هر جا امکان 

داشت به دشمن ضربه وارد کند.
حضرت آیت الله خامنه ای گفتند: ان شاءالله روزی 
فراخواهد رسید که ملت ایران و ملت های مسلمان، 
غلبه صبر و ایستادگی و توکل به خدا بر دشمنان و 

شیاطین عالم را به چشم ببینند.

 »تی آرتی« گفت: »تماس های پاشــینیان و علی اف در جریان اجلاس کشورهای مستقل 
مشــترک المنافع در شهر »سن پترزبورگ« در روسیه »سازنده« بود و طرف آذربایجانی این 
ملاقات را مشــارکت برای پیشبرد صلح بین دو کشور می داند.کشورش خواهان پیشبرد روند 
صلح است و هیچ مانع جدی برای این کار نمی بیند.« در تاریخ ۱3 دی ماه نیز »الچین امیربایف« 
مشــاور معاون رییس جمهــوری آذربایجان با بیان اینکه پیش نویس معاهده صلح توســط 
آذربایجان تنظیم و به ارمنستان ارائه شده،ابراز امیدواری کرد که دور بعدی مذاکرات صلح به 
زودی آغاز و با گشــایش همراه باشد.اراده باکو و ایروان برای انجام مذاکرات مستقیم و بدون 
واســطه که نشان از اعتماد به نفس آنها دارد،احتمال توافق نهایی برای صلح را قوت بخشیده 

است.
۲.با توجه به اراده طرفین برای پذیرش تمامیت ارضی کشــور مقابل و توافق بر سر تثبیت 
مرزهای بین المللی که منجر به بازگشــت قره باغ به جمهوری آذربایجان شد به نظر می رسد 
که موانع اصلی برای دستیابی به صلح نهایی برطرف شده و طرفین در آینده می بایست درمورد 
اختلافات مرزی و همچنین بازگشت نیروهای نظامی به پشت مرزهای کشور خود و چگونگی 
تامین امنیت ارامنه و نوع ارتباط آنان با ارمنستان به گفتگو بنشینند.موضوع نحوه تبادل اسرا 
و دستیابی متقابل طرفین به گذرگاه های ترانزیتی نیز از دیگر محورهای مذاکرات صلح خواهد 
بود.بســیاری از ناظران معتقدند با توجه به احتمال طولانی شده مذاکرات،طرفین می توانند 
قرارداد صلح را امضا کرده و بقیه گفتگوها را در شــرایط صلح ادامه دهند. در عین حال تمایل 
طرفین به حمایت از نامزدهای یکدیگر در مجامع بین المللی که از توافقات بی سابقه بود،موید 

اراده ایروان و باکو برای عبور از دوران دشمنی است.
3.احتمال دخالت طرف های ثالث بخصوص کشورهای فرامنطقه ای برای ایجاد اختلال در 
روند صلح از نکات نگران کننده ای اســت که ارمنســتان و آذربایجان باید به آن توجه نمایند.

دخالت های فرانسه در قفقاز جنوبی و تمایل برای فروش تسلیحات به ارمنستان و دیگر اقدامات 
تحریک کننده همچون اجرای رزمایش های مشــترک با این کشور، در زُمره نگرانی هاست.

فرانســه که در دوران ریاست بر گروه مینسک هیچ اقدام سازنده ای برای حل مناقشه قره باغ 
نداشت،در آستانه مذاکرات صلح بین باکو و ایروان،رویه ای مغایر با اغلب اعضای اتحادیه اروپا 
اتخاذ کرده و با تحریکات خود سعی در ایجاد خلل در روند صلح دارد.عقلای اتحادیه اروپا واقف 
هستند که اروپا از پایان اختلافات میان آذربایجان و ارمنستان سود خواهد برد اما فرانسوی ها 
گویا تاکنون به این جمع بندی نرســیده اند.البته آغاز جنگ دیپلماتیک جمهوری آذربایجان 
و فرانسه که به اخراج ۲ دیپلمات فرانسوی از جمهوری آذربایجان و عمل متقابل فرانسه برای 
اخراج ۲ کارمند ســفارت آذربایجان از فرانسه منجر شد، پاریس را برای حمایت از ارمنستان 
تشویق کرده اســت.آمریکا،دیگر رئیس منفعل در گروه مینسک که دخالت در قفقاز را برای 
انزوای روسیه در دستورکار دارد، به بهانه حمایت از از ارمنستان علاقمند به دخالت در منطقه 
اســت. چند هفته قبل سنای آمریکا. قانون دفاع ارمنســتان را تصویب کرد که بر اساس آن 
کمک های نظامی آمریکا به جمهوری آذربایجان متوقف می شود.ایروان و باکو باید با هوشمندی 
وضعیت فعلی را مدیریت کرده و مراقب رقابت های قدرت های بزرگ در قفقاز که طبعا مغایر 

با جریان صلح و منافع این دوکشور خواهد بود،باشند.
۴.در ایــن میان جمهوری اســلامی ایــران که مبتکرانه نشســت وزرای امــور خارجه 
ایران،روسیه،ترکیه،آذربایجان و ارمنستان در قالب 3+3 را تحت عنوان »نوبت صلح، همکاری 
و پیشرفت در قفقاز جنوبی« در تهران برگزار کرد نیز باید کماکان ایفای نقش نماید.ایران می 
تواند روسیه،ترکیه و حتی گرجستان را ترغیب کند تا با اقدامات سازنده خود موجب نزدیکتر 
شــدن دیدگاه های آذربایجان و ارمنستان به یکدیگر باشند.برقراری صلح عادلانه و دائمی در 
قفقاز موجب استقرار آرامش و ثبات در مرزهای شمالی ایران و نومید کردن کشورهای فرامنطقه 
ای برای دخالت در قفقاز اســت و در عین حال منجر به خاتمه رقابت های غیرسازنده منطقه 
ای و آغاز همکاری های دوستانه خواهد گردید. این مهم در چارچوب راهبرد تقویت مناسبات 
با کشــورهای همسایه،باید در دســتور کار دیپلماسی ایران بماند و تدابیر لازم برای کمک به 

برقراری صلح کامل میان آذربایجان و ارمنستان اتخاذ شود.

جمع آوری وبهسازی انهار قدیمی در منطقه 12
وحید رضا انارکی محمدی شهردار منطقه ۱۲ گفت: با توجه به تاکید شهردار محترم تهران 
مبنی بر توجه ویژه به طرح تحول بیست گانه ، ضمن شناسایی و احصای نهرهای فاقد عملکرد، 
عملیات اجرای کانیو و بهسازی انهار و شبکه آب های سطحی به طور جدی  در دستورکار قرار 
گرفته است.شــهردار منطقه با اشاره به اینکه از ابتدای سال تاکنون بیش از ۱8۰۰ متر طول 
کانیو در شــریان های اصلی منطقه اجرایی شده گفت: نهرهای فرسوده به عنوان یک تهدید 
محسوب می شود و علاوه بر اینکه منشاء تجمع جانوران موذی، بوی نامطبوع و انتشار آلودگی 
در زمان وقوع بارندگی منجر به آبگرفتگی و نشست فاضلاب به منازل شهروندان نیز می شود.

انارکی محمدی  خاطر نشان کرد: مزیت کانیو نسبت به نهر، نگهداری، نظافت و لایروبی آسان تر 
و کم هزینه تر است چرا که لجن و ضایعات کمتری در آنها جمع می شود و تنها آب باران در آن 
جاری می شــود که در صورت انتقال صحیح آن از طریق کانال به خارج از محدوده شــهری 
می تواند مورد استفاده قرار گیرد. وی در ادامه با اشاره به اینکه منطقه ۱۲ به لحاظ قرارگیری 
بازار ومراکز مهم خرید میزبان جمعیت شناوری بالغ بر ۲ میلیون نفر در روز میباشد ،اهمیت 
جمع آوری نهرهای فاقد عملکرد وقدیمی را الزامی دانست.گفتنی است اجرای کانیو در سال 
جاری به ترتیب در خیابان های جمهوری حدفاصل سعدی تا ظهیرالاسلام  به متراژ ۴5۰ متر 
طول،انقلاب کوچه براتی تا تمدن متراژ ۱8۰ متر طول،خیابان مولوی غربی از میدان محمدیه 
متــراژ 665 متر طول،حداد عادل ۲8۰ متر طول، وفایی برومند از خیابان موســی تا بزرگراه 
محلاتی شــرق متراژ ۲9۰ متر طول و تا بزرگراه محلاتی غرب ۱7۰ متر طول اجرایی شده و 

این اقدامات توسط معاونت فنی وعمرانی بطور مستمر در حال انجام است.

ارائه خدمات سلامت محور در میادین میوه و تره بار 
منطقه 22

در آستانه هفتمین روز شهادت شهدای حادثه تروریستی کرمان، خدمات سلامت محور به 
شهروندان منطقه ۲۲ در میدان میوه وتره بارالمپیک و فروشگاه شهروند محله زیبادشت ارائه 
شــد.حامد خداوردی در این باره گفت: رزمایش های متنوع فرهنگی اجتماعی، فعالیت های 
جهادی، پویش های مردمی و اجتماعی به نیت حاج  قاسم سلیمانی همزمان با چهارمین سالگرد 
شــهادت ایشان و همچنین هفتمین روز شهادت شهدای کرمان در محلات منطقه۲۲ برگزار 
شد.وی یادآور شد: ارائه خدمات رایگان پزشکی و سنجش فشارخون، شنوایی سنجی، مشاوره 
روان شناسی، تغذیه و مامایی بصورت تخصصی از جمله خدماتی است که با حضور کارشناسان 
و متخصصین حوزه ســلامت با هدف ارتقاء ســلامت شهروندان با حضور بیش از یکصد نفر از 
شهروندان این منطقه در میدان میوه و تره بار المپیک و فروشگاه شهروند در محله زیبادشت 

با همکاری ایمان گودرزی شهردار ناحیه یک و فرهاد عدالتخواه شهردار ناحیه دو انجام شد.
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وزیر اقتصاد:

کسی به دنبال لاپوشانی فساد چای دبش نیست
وزیر اقتصاد با اشاره به موضوع فساد شرکت چای دبش گفت: 
در این دولت کسی نمی گوید »آقای فلانی خط قرمز ما است با او 
برخورد نکنید«. جامعه بداند دولت این بار بنا نیست خاکروبه ها را 
زیر فرش ها پنهان کند، نمی خواهد روی فسادها سرپوش بگذارد 
و قرار نیست عده ای در حاشیه امن باشند. شرکت چای دبش هم 
بابت ارزی که برای واردات دریافت کرده بود، پولش را پرداخته و 

اموال مردم جایی نرفته است.
سیداحسان خاندوزی در نشستی با حضور اعضای جبهه ایران 
اســلامی درباره موضوع فساد چای دبش اظهار کرد: حتما فساد 
اتفاق افتاده و کسی دنبال لاپوشانی این مساله نیست. به محض 
اطلاع از وقوع فســاد در بخش مربوطه واکنش و برخورد صورت 
گرفته اســت. پرونده به قوه قضاییه ارجاع شــده و ان شاءالله قوه 

قضاییه رأی محکم و قطعی صادر خواهد کرد.
وزیر اقتصاد تصریح کرد: مهم برای مردم این اســت که کسی 
نمی گوید آقای فلانی خط قرمز ما است با او برخورد نکنید. جامعه 
بداند دولت و مجلس این بار بنا نیست خاکروبه ها را زیر فرش ها 

پنهان کنند، قرار نیســت جلوی فسادها را سرپوش بگذارند و بنا نیست عده ای در حاشیه امن قرار داشته 
باشند. خاندوزی با بیان اینکه برای مردم مهم است که آیا این فسادها در آینده ادامه خواهد داشت؟ افزود: 
شــرکت چای دبش بابت ارزی که برای واردات چای دریافت کرده بود، پولش را پرداخته و اموال مردم به 
جایی نرفته است. به بانک مرکزی پول داده، ارز دریافت کرده و قرار بوده با آن کالا و تجهیزات وارد کند که 
نصف آن را وارد کرده و نصف دیگر را وارد نکرده است. پولی از کشور خارج نکرده، ساختمان ها و ماشین آلات 
مربوط به آن نیز در اختیار قوه قضاییه است. اما برای جلوگیری از همین حد از تخلف هم که رخ داد از فروردین 
امسال با ایجاد سامانه ای قرار شد هر شرکتی می خواهد تخصیص ارز بگیرد، در سامانه ثبت شود تا معلوم 

شود سال گذشته و دو سال قبل چقدر دریافت کرده است.
خاندوزی اظهار کرد: اگر مردم از موضوع کاهش قدرت خرید و کوچک شدن سفره خود نسبت به پنج 
تا ۱۰ سال قبل ناراضی هستند، این مساله ناشی از آن است که موضوع تولید و رشد اقتصادی مستمرا در 

سال های اخیر ضعیف و ضعیف تر شده است.
وی خاطرنشان کرد: بهترین شرایط قدرت درآمدی خانوارها در سال ۱39۰ بوده است. بلافاصله بعد از 
دور اول تحریم هــا این قدرت رو به کاهش رفته و میانه دهه 9۰ که صادرات نفت افزایش پیدا کرد، مجددا 
درآمدها با رشد مواجه شد اما دوباره در سال ۱397 با رشد منفی و تورم بالا مواجه شدیم که این موضوع در 

سال های بعد ادامه پیدا کرد.
وزیر اقتصاد با اشاره به همگرایی خوب بین دولت و مجلس سیزدهم گفت: رشد اقتصادی در سال ۱۴۰۱ 

به چهار درصد رسید و در نیمه اول امسال نیز بیش از سال قبل است.
خاندوزی با بیان اینکه برخی به طور مغرضانه بیان می کنند که رشد اقتصادی بی کیفیت است، افزود: ما 
بهبود شاخص های دیگر از جمله کاهش بیکاری در استان های کشور و افزایش سرمایه گذاری ها را داریم. 
در حال حاضر هم سرمایه گذاری داخلی و هم سرمایه گذاری خارجی افزایش یافته است. بحمدالله پیمان های 

خارجی با عربستان، کشورهای آسیایی، بریکس و امثالهم منعقد شده است.
وی تصریح کرد: رشــد درآمدی در اقتصادی ایران آرام آرام فعال شده اما در عین حال مساله بالا بودن 
قیمت کالاهای خوراکی در سفره مردم آزاردهنده است که بخش مهم نارضایتی ها به گرانی مرغ و گوشت 
و دیگر کالاهایی که مورد مراجعه روزانه مردم است برمی گردد. مساله مسکن نیز در سال گذشته پرفشار 
بود و اقشــار ضعیف را تحت فشار قرار داد که امسال بحمدالله آرامشی در این بازار حکم فرماست. اما سفره 

مردم همچنان مساله است و دولت برای مهار تورم تلاش می کند.
خاندوزی کنترل نرخ ارز را از اقدامات دولت سیزدهم دانست 
و گفت: تغییر نرخ ارز، عامل تورم های کوتاه مدت است و به محض 
پرش قیمت ارز، سایر کالاها بلافاصله دچار رشد می شوند. تلاش 
دولت و مجلس در ســال ۱۴۰۲ این بوده کــه از طریق کنترل 

نوسانات ارز، سایر متغیرهای تورمی کشور را نیز کنترل کرد.
وزیر امور اقتصادی و دارایی یادآور شد: نرخ تورم امسال چند 
درصد پایین تر از ۱۴۰۱ است و آرامش بازارها بسیار بهتر از سال 
گذشته است. زمستان ســال گذشته تلاطم بسیار بیشتری در 
بازارها وجود داشت و شاهد افزایش قیمت ارز، کالاها و خدمات 

بودیم.
وی نقطه ضعف تامین مالی کشــور را انقباض پولی دانست و 
گفت: میزان تسهیلات دهی کشور در سال های گذشته بیش از 
5۰ تا 6۰ درصد بود. زمانی که می خواهید نقدینگی بیش از ۲5 
تا ۲6 درصد افزایش پیدا نکند این انقباض به سایر سطوح اقتصادی 

سرایت می کند. این دغدغه مهم تولیدکنندگان کشور است.
خاندوزی اظهار کرد: ما پیشنهاد دادیم حتما در بخش تسهیلات باید برای بخش تولیدی کشور یک مسیر 
جداگانه باز کنیم؛ نه برای کسانی که قیمت زمین، ارز و طلا را بالا می برند. پرداخت تسهیلات به تولیدی ها 
حتما تورم زا نیست و این اتفاق اگر ابلاغ شود بخش مهمی از نارضایتی های استانی و شرکت ها و تولیدکنندگان 

کاهش می یابد.
وی همچنین با اشاره به موضوع قاچاق کالا و بحث ته لنجی گفت: در تمام استان های حاشیه خلیج فارس 
و دریای عمان با این موضوع درگیر هســتند. تغییراتی که در مدیریت این بخش ایجاد شــد به تاخیر در 

موضوعاتی مثل کالاهایی که مردم می توانند با آن کالای ته لنجی و ملوانی استفاده کنند انجامید.
وزیر اقتصاد درباره مساله خوراک گاز صنایع بزرگ و شرکت های پتروشیمی بیان کرد: دولت مصوبه خوبی 
در این زمینه داد که دوستان در بخش صنایع تشکر کردند و گفتند این نحوه محاسبه به این حوزه کمک 

می کند.
خاندوزی با اشاره به انحلال بانک های ناتراز در دولت سیزدهم گفت: امسال دو موسسه مالی را منحل و 
تا پایان ســال یک موسســه دیگر را نیز تعیین تکلیف می کنیم. در دو - سه ســال نیز این مساله را بدون 
رودربایستی با بانک ها و موسسات مالی متخلف ادامه می دهیم. جامعه نیز همین برخورد انقلابی را توقع 

دارد. این اتفاق در سال ۱۴۰3 نیز برای برخی موسسات بانکی می افتد.
وی تصریح کرد: نباید مردم را از انحلال بانک های متخلف و ناتراز نگران کنیم. مردم باید مطمئن باشند 
هر اتفاقی برای یک موسسه مالی مثل موسسه نور می افتد پول آنها از دست نمی رود. در موضوع موسسه 
اعتباری نور، گفتیم ســپرده گذاران به بانک ملی مراجعه کنند و پول شــان آنجاست. جریان شبکه های 
بین المللی و رسانه های معاند روی این موضوع متمرکز بود که مردم را بترسانند اما ان شاءالله سال های آینده 

مساله بانک های ناتراز حل و فصل می شود.
وزیر امور اقتصادی و دارایی درباره موضوع سهام عدالت نیز بیان کرد: یکی از اتفاقات خوبی که افتاد این 
است که با زمینه سازی دولت و تلاش کانون سهامداران ان شاءالله از بهمن ماه انتخابات سهامداران عدالت 
برگزار و مجمع جدید تشکیل می شود. سود 7۰ هزار تومانی در این دولت به 5۰۰ تا 6۰۰ هزار تومان رسید 
و برخی اقشــار تا یک میلیون و ۲۰۰ هزار تومان ســود گرفتند. اما هنر اصلی آن است که مردم در انتخاب 

مدیران شرکت های استانی نیز نقش داشته باشند.

از طرف دیگر، خوزستان با کمبود آب شدید مواجه است. موضوعی که هم باغداری و زراعت را در این 
استان مختل کرده و هم در بخش آب شیرین سبب شده منطقه با بحران بزرگی مواجه باشد. کاهش آب 
در این استان، پوشش گیاهی منطقه را نیز کاهش داده تا استان ضمن بیابان زایی با آلودگی هوای ناشی از 
آن هم روبرو شود. از طرف دیگر، خوزستان زمستان های پربارشی هم ندارد و نتیجتاً ذخایر آبی منطقه که 

نقش بسزایی در بهبود آب و هوا دارد نیز غنی نیست.
به این موارد باید آلودگی صنعتی استان را که زادۀ بی وجهی برنامه های توسعه ای به مسئلۀ محیط زیست 
و فقدان پیوست زیست محیطی برنامه های صنعتی است،افزود. این مسئله، تراکم ذرات معلق صنعتی و 
آلودگی های مولکولی گازی را در هوای خوزستان به شدت افزایش داد تا در کنار گرد و غبار، استان با آلودگی 
صنعتی هم دســت وپنجه نرم کند. به همۀ این موارد عدم مدیریت صحیح زیست محیطی در کشور های 
همجوار به ویژه عراق را نیز باید اضافه کرد چون بخش زیادی از آلودگی هوای استان منشاء خارجی دارد و 

رفع آن نیاز به دیپلماسی نزدیک و تعریف برنامه های مشترک با ضمانت اجرایی بالا دارد.
از آن جایی که ریشه های آلودگی هوای خوزستان کاملًا مشخص است، راهکارها نیز شفاف است. یکی 
از مهمترین راهکارها، احیای منابع آب استان است. این مهم قطعاً هم پوشش گیاهی منطقه را غنی می کند 
و هم می تواند با رونق دوباره زراعت و باغداری و صدالبته درختکاری، بیابان زدایی را محقق کند. موضوعی 
که با توجه به قرارگیری خوزستان بین آب  های جنوب و ارتفاعات غرب کشور، امکان پذیر است. البته برای 
نیل به هدف تعیین شده، کاشت درختان و گیاهان مقاوم نسبت به جغرافیای منطقه باید در دستورکار قرار 

بگیرد تا از معدود منابع آب و ظرفیت محدود آنها، به بهترین شکل بهره بری شود.
مسئلۀ مهم دیگر، دقت به رشد همه جانبۀ استان در برنامه های توسعه ای است. استان خوزستان به دلیل 
برخورداری از نفت و معادن ذاتی متنوع، متأسفانه اسیر برداشت های بی رویه و غیرکارشناسانه شده است 
و این وضعیت با رشد صنایعی مانند پتروشیمی، صنایع پایین دستی، فولاد و دیگر تولیدات، روزبه  روز بدتر 
هم می شود. در شرایطی که بخش زیادی از هزینه های کشور در یک صد سال اخیر از منابع خوزستان تأمین 
شده، برخورداری از رفاه و محیط زیست سالم، حداقل حق مردم این منطقه است. حقی که برای محقق 
شــدن آن باید فناوری و دانش روز را به کار گرفت و برای هر برنامه و طرحی در مســیر توسعۀ صنعتی و 

اقتصادی استان، پیوست زیست محیطی تعریف کرد.
ادامۀ این روند قطعاً منجر به نابودی کامل محیط زیست استان خواهد شد و در آن صورت باید منتظر 
خشم طبیعت نشست. خشمی که آلودگی هوای خوزستان و بحران آب، تنها یک بروز کوچک از آن است.

ادامه یادداشت روز

هیچ محدودیتی در خرید نان وجود ندارد
رئیس اتحادیه نانوایان سنتی تهران اعلام کرد که هیچ ابلاغیه ای از طرف اتحادیه برای ایجاد 
محدودیت در خرید بیش از ۴ عدد نان با یک کارت بانکی وجود ندارد.فاطمه نظری در پاسخ به 
اینکه گفته می شــود بر اســاس ابلاغیه اتحادیه نانوایان خرید نان با محدودیت مواجه شــده و 
شهروندان با یک کارت بانکی نمی توانند بیش از ۴ عدد نان خریداری کنند، گفت:  چنین موضوعی 
به اتحادیه  نانوایان سنتی تهران ابلاغ نشده و ما نیز چنین چیزی را به اعضای اتحادیه خودمان 
اعــلام نکرده ایم.وی افزود: خبــر محدودیت خرید بیش از ۴ عدد نان با یک کارت از نانوایی ها را 
تکذیب می کنیم.رئیس اتحادیه نانوایان سنتی تهران اضافه کرد: کماکان شهروندان می توانند با 

کارت بانکی خود به تعدادی که نیاز دارند نان خریداری کنند.

دستورالعمل اصلاحیه تنظیم بازار خودرو ابلاغ شد
شورای رقابت دستورالعمل اصلاح شده تنظیم بازار خودروی سواری را به وزارت صنعت، معدن 
و تجارت ابلاغ کرد که بر اســاس آن قیمت گذاری خودرو توسط سازمان حمایت محاسبه و به 
وزارت صنعت، معدن و تجارت اعلام می شود تا خودروسازان بر اساس آن خودرو بفروشند.شورای 
رقابت در جلسه ششصد و سی و سوم دستورالعمل تنظیم بازار خودروی سواری )مصوبه جلسه 
5۴3 شورای رقابت( را مورد بررسی قرار داد و اصلاح کرد.بر اساس این دستورالعمل، مبنای تنظیم 
قیمت خودرو، بر اساس ضوابط قیمت گذاری مصوب »هیأت تعیین و تثبیت قیمت ها« است که 
توسط سازمان حمایت از تولیدکننده و مصرف کننده محاسبه و به وزارت صنعت، معدن و تجارت 
اعلام می شود.وزارت صمت قیمت ها را با رعایت مفاد این دستورالعمل به خودروسازان ابلاغ می کند 
و این قیمت ها برای عرضه کننده خودرو لازم الاجراست. تولیدکنندگان خودرو )اعم از تولید داخلی 
و مونتاژی( موظف اند در ابتدای هر سال برنامه تولید را به تفکیک ماه به شورای رقابت و وزارت 
صمت اعلام کنند.هر گونه تغییر قیمت خودرو ناشــی از نصب آپشــن یا قطعات که اجباری )و 
براساس الزامات قانونی( نباشند، پس از تأیید وزارت صمت به سازمان حمایت از تولیدکننده و 

مصرف کننده اعلام خواهد شد.

مرکز آمار از تداوم کاهش قیمت مسکن
 در تهران خبر داد

برپایه آمارهای منتشــره مرکز ملی آمار ایران، قیمت مسکن در تهران در سومین ماه از پاییز 
امسال کاهش یافت.در آذر ماه ۱۴۰۲ شاخص قیمت آپارتمان های مسکونی شهر تهران به عدد 
۲7۴.۴ رســید که نسبت به ماه قبل )۲8۲.5(، ۲.9 درصد کاهش داشته است.در آذر ماه ۱۴۰۲ 
تورم ماهانه قیمت آپارتمان های مسکونی شهر تهران منفی ۲.9 درصد بوده است که در مقایسه 
با همین اطلاع در ماه قبل )۱.5درصد(، ۴.۴ واحد درصد کاهش داشته است.منظور از تورم ماهانه، 
درصد تغییر عدد شاخص قیمت ماه جاری، نسبت به ماه قبل است.در آذر ماه ۱۴۰۲ تورم نقطه 
به نقطه قیمت آپارتمان های مسکونی شهر تهران به عدد 57.5 درصد رسید. تورم نقطه به نقطه 
این ماه در مقایسه با ماه قبل )68.7 درصد( ۱۱.۲ واحد درصد کاهش داشته است.منظور از تورم 
نقطه به نقطه، درصد تغییر عدد شــاخص قیمت نســبت به ماه مشابه سال قبل است.نرخ تورم 
سالیانه آذر ماه ۱۴۰۲ آپارتمان های مسکونی شهر تهران به عدد 85.7 درصد رسید که نسبت به 
همین اطلاع در ماه قبل )86.3 درصد(، 6 دهم واحد درصد کاهش داشته است.منظور از نرخ تورم 
سالیانه، درصد تغییر میانگین اعداد شاخص قیمت در یک سال منتهی به ماه جاری، نسبت به 
شاخص دوره مشابه سال قبل است.برپایه این گزارش، در آذر ماه ۱۴۰۲ متوسط وزنی و حسابی 
قیمت آپارتمان های مســکونی فروش رفته در شهر تهران به ترتیب به 8۰ میلیون و ۲98 هزار 
تومان و 75 میلیون و 9۲3 هزار تومان رسیده است.در این ماه منطقه یک با متوسط وزنی قیمت 
۱57 میلیون و ۱۰6 هزار تومان بیشترین و منطقه ۱9 با متوسط وزنی قیمت ۴۰ میلیون و 839 

هزار تومان کمترین قیمت را در بین مناطق ۲۲ گانه شهر تهران به خود اختصاص داده اند.

رشد 14 درصدی پروازهای بین المللی 
در هشت ماهه 1402 

مدیرعامل شرکت فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران از رشد ۱۴ درصدی پروازهای بین المللی 
در هشت ماهه ابتدایی امسال نسبت به مدت مشابه سال گذشته خبر داد.»رضا نخجوانی« از رشد 
۱۴ درصدی پروازهای بین المللی در هشت ماهه نخست سال جاری نسبت به مدت مشابه خبر 
داد و گفت: سال قبل ۱6 هزار و ۱77 سورتی پرواز بین المللی اعم از پروازهای خارجی، عتبات و 
حج برقرار شــده بود و این آمار در هشت ماه ابتدایی امسال به عدد ۱8 هزار و ۴7۴ سورتی پرواز 
رســیده است.مدیرعامل شــرکت فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران با اشاره به اعلام گروه آمار و 
اطلاعات هوانوردی شرکت فرودگاه ها، افزود: در اعزام و پذیرش مسافر بین المللی نیز امسال آمار 
۲ میلیون و ۱68 هزار و 68۴ مسافر ثبت شده است که نسبت به آمار یک میلیون و 99۱ هزار و 
۴68 مسافر هشت ماه ابتدایی ســال گذشته، از رشد 9 درصدی حکایت دارد.وی با بیان اینکه 
فرودگاه های مشهد، شیراز و تبریز بیشترین پرواز را به مقاصد خارجی ثبت کرده اند، گفت: فرودگاه 
»شهید هاشمی نژاد« مشهد با هشت هزار و 59۲ نشست و برخاست، فرودگاه »آیت الله دستغیب« 
شــیراز با سه هزار و ۴86 نشست و برخاســت و فرودگاه »شهید مدنی« تبریز با یک هزار و 7۲۰ 
نشست و برخاست، رتبه های نخست تا سوم فرودگاه های کشور را از نظر برقراری پرواز به کشورهای 
خارجی از آن خود کرده اند.گفتنی است؛ در هشت ماه ابتدایی سال جاری ۲۲ میلیون و 7۱ هزار 
و 86۰ مسافر از فرودگاه های کشور اعزام و پذیرش و ۱9۲ هزار و ۲5۰ نشست و برخاست انجام 

شده است.

اقتصادی

 گزارش می دهد؛

صادرات خدمات فنی و مهندسی گریزگاهی
 برای فرار از اقتصاد تک محصولی

فائزه عطاییان- با توجه به اینکه اقتصاد ایران به 
دلیل تمرکز بر محصولات نفتی و پتروشیمی، در برابر 
تحریم بسیار آســیب پذیر است، توسعۀ خدمات فنی 
مهندسی اهمیت بالاتری برخوردار است چون اساساً 

تحریم ناپذیر است. 
یکی از بهترین منابع درآمدزایی ارزی کشــورها به 
ویژه اقتصادهای برتر جهــان از جمله ایالات متحده، 
چین، کانادا، آلمان، ژاپن و فرانسه، صادرات خدمات فنی 
و مهندســی است که این حوزه ارزشمند را می توان به 
زیرمجموعه  هایی مانند مشــاوره مهندسی، طراحی و 
نظارت بر پروژه های صنعتی، ســاختمانی، معماری، 
محیط زیست و توسعه انرژی توسعه داد. از این روست 
که برخی از کشــورهای در حال توسعه، تمرکز بالایی 

روی درآمدهای خود در این بخش دارند.
این موضــوع در اقتصادهایی مانند ایران که تقریباً 
تک محصولی هستند، می تواند گریزگاهی بزرگ برای 
افزایش درآمد و تولید ناخالص ملی باشد. از طرف دیگر، 
با توجه به اینکه اقتصاد ایران به دلیل تمرکز بر محصولات 
نفتی و پتروشــیمی، در برابر تحریم بسیار آسیب پذیر 

است، توسعۀ خدمات فنی مهندسی اهمیت بالاتری 
برخوردار است چون اساساً تحریم ناپذیر است. 

نکتۀ دیگر اینکه تجارت محصول ممکن است حتی 
در شرایطی که به لحاظ وزنی افزایش داشته، به لحاظ 

ارزش ریالی و پولی به معنای عام آن، کاهش را تجربه 
کنــد؛ نمونــۀ آن را می توان در صــادرات محصولات 
پتروشــیمی ایران در سال گذشــته دید که علی رغم 
افزایش وزنی، در ارزش پولی کاهش را مشاهده کردیم. 
توسعۀ خدمات فنی و مهندســی البته دو شرط و 

پیش نیاز اصلی دارد:
اول اینکه فعالان این بخــش باید قوانین بازارهای 
هدف را به خوبی بشناســند تــا بتوانند نقش آفرینی 

حداکثری در این حوزه داشته باشند. 
نکتۀ دوم اما حمایت همه جانبه دولت به معنای عام 
و سفارتخانه ها به معنای خاص آن است که البته هر دو 
موضوع را می  توان با راه اندازی اتاق های مشترک حل 
کرد. اتاق هایی که به صورت هم افزا بتوانند شــرایط را 
برای توسعۀ صادرات خدمات فنی و مهندسی تسهیل 

و روند را تسریع کنند. 
نکتۀ مهم اینکه برای نیل به مطلوب، ایران بازارهای 
مستعدی هم دارد که دامنۀ آنها از بازارهای همسایه و 
منطقه تا کشورهایی مانند آمریکای لاتین و قاره آفریقا 

گسترده می شود.

تفاهم نامه ســه جانبه با موضوع “ارتقای ســامانه بومی سازی 
کارلینک به استانداردهای سازمان جهانی GS۱”، بین ایمیدرو، مرکز 
ملی شماره گذاری کالا و خدمات ایران و انجمن تولیدکنندگان فولاد 

ایران در پنجمین جشنواره و نمایشگاه ملی فولاد ایران امضا شد.
این تفاهم نامه توســط محمدرضا موثقی نیا رئیس هیات عامل 
ایمیدرو، بهرام سبحانی رئیس انجمن تولیدکنندگان فولاد ایران و 
مهدی مظهری مدیرعامل مرکز ملی شماره گذاری کالا و خدمات 

ایران امضا شد.
موضــوع این تفاهم نامه ایجاد کاتالوگ های خریدار براســاس 
استانداردهای مرکز )استانداردهای GS۱ و کدهای شناسه مانند 
GTIN۱ و GLN۲، شناســه کالا و خدمات(، عرضه آنها در بانک 

اطلاعاتی مرکز و ارتباط آن با سامانه عرضه محصولات به منظور شناسایی تامین کنندگان داخلی و جلوگیری 
از واردات بی رویه به منظور خلق ارزش و حمایت از تولید داخل است.

از اهداف مهم این سامانه می توان به شفافیت بازار عرضه و تقاضای صنایع معدنی و ایجاد ارزش افزوده اشاره 
کرد.

همچنین این سامانه از تولیدکننده ایرانی حمایت می کند و از ضرر و زیان به فعالان این صنعت به علت نبود 
دستیابی به محصول مورد نیاز با قیمت منصفانه )با وجود تحریم ها( ممانعت خواهد کرد.

کاهش قیمت تمام شده محصولات معدنی از دیگر مزیت های سامانه نامبرده است.
سامانه عرضه و تقاضا سامانه ای است که در آن متقاضیان کالا یا خدمت و تامین کنندگان آنها در حوزه صنایع 
معدن،کارخانه ها و تولیدی های وابسته اقدام به ورود اطلاعات کاتالوگ محصولات، ایجاد راهنمای شناسایی 

کالا و خدمت درخواستی، و شناسایی تأمین کنندگان می کنند.

سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان اعلام کرد: 
هرگونــه افزایش قیمــت روغن موتور بدون اخــذ مصوبات لازم 
غیرقانونی و از مصادیق بارز گرانفروشــی بوده و در صورت افزایش 

قیمت با واحدهای متخلف برخورد جدی صورت خواهد گرفت.
با توجه به انتشــار اخباری مبنی بر موافقت ســازمان حمایت 
مصرف کننــدگان و تولیدکنندگان با افزایش قیمت روغن موتور  
سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان اعلام کرد:  از 
آن جایی که روغن موتور بنزینی و گازوئیلی از جمله اقلام مشمول 
قیمت گذاری تثبیتــی بوده و هرگونه تغییر قیمت آن در صورت 
تصویب کارگروه و ســتاد تنظیم بازار عملیاتی می شود، تاکنون 
هیچگونه مصوبه ای از ناحیه متولیان امر در این خصوص ابلاغ نشده 
و اصولاً این سازمان و سایر دستگاه های ذیربط پیش از تصویب، هیچگونه جایگاهی مبنی بر موافقت با افزایش 

قیمت ندارند.
لذا ضمن تکذیب خبر “موافقت ســازمان حمایت با افزایش قیمت روغن” تاکید می شود هرگونه افزایش 
قیمــت بدون اخذ مصوبات لازم غیرقانونی و از مصادیق بارز گرانفروشــی بوده و در صورت افزایش قیمت با 
واحدهای متخلف برخورد جدی صورت خواهد گرفت و کلیه واحدهای تولیدی مکلفند بدون وقفه و مطابق 

رویه قبل نسبت به عرضه مکفی روغن در بازار اقدام کنند.
بدیهی  اســت فرایند تولید و عرضه و میزان آن به صورت ویژه مورد رصد و پایش قرار گرفته و با هرگونه 
کاهش یا توقف عرضه و دپوی محصول بر اساس قوانین موجود برخورد تعزیری خواهد شد کلیه واحدهای 
تولیدی و توزیعی مکلفند بدون وقفه نسبت به تولید و عرضه این محصول اقدام کنند هموطنان می توانند در 

صورت گران فروشی و دپوی محصول و عدم عرضه مراتب را از طریق سامانه ۱۲۴ گزارش کنند.

تفاهم نامه 3 جانبه ارتقای سامانه بومی سازی 
کارلینک امضا شد

ممنوعیت افزایش قیمت روغن موتور 
بدون اخذ مجوز
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تلاش مدیرعامل بانک مسکن برای بهبود وضعیت معیشت کارکنان بانک های دولتی
دکتر سید عباس حسینی مدیرعامل بانک مسکن در نامه هایی به وزیر امور 
اقتصادی و دارایی، رئیس کل بانک مرکزی و رئیس شورای هماهنگی بانک ها، 
خواستار بهبود وضعیت معیشت کارکنان بانک های دولتی و کاهش فاصله حقوق 

و مزایای آنان با کارکنان بانک های خصوصی و نیمه خصوصی شد.
دکتر حسینی ضمن تشکر و قدردانی از حمایت های بی شائبه دولت به ویژه 
دکتر احسان خاندوزی وزیر امور اقتصادی و دارایی، محمدرضا فرزین رئیس کل 
بانک مرکزی و ابوالفضل نجارزاده رئیس شورای هماهنگی بانک ها از کارکنان 
زحمتکش بانک های دولتی به ویژه بانک مسکن که همواره حامی اصلی پیشبرد 
طرح های دولت در ســاخت مسکن ملی بوده است؛ به وضعیت حقوق و مزایای 
کارکنان بانک های دولتی در مقایســه با کارکنــان بانک های نیمه خصوصی و 
خصوصی که مشــمول افزایش حقوق مطابق با ضوابط وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی هستند، اشاره کرد. مدیرعامل بانک مسکن در ادامه گفت: علیرغم اینکه 
حقوق و مزایا کارکنان بانک های دولتی حتی با تصویب قانون اصلاح قانون بودجه 
ســال های ۱۴۰۱ و ۱۴۰۲ کل کشــور نیز متناسب با شــرایط تورمی نشده؛ 
بخشــنامه های شورای حقوق و دستمزد مبنی بر »تعیین ضوابط اجرایی نحوه 

اعطای مزایای جانبی به کارکنان دستگاه های اجرایی« و نیز بخشنامه سازمان 
اداری و استخدامی در خصوص نحوه تاثیر مبلغ »ترمیم حقوق« نیز پرداخت های 
مرتبط با حقوق، معیشت، کمک هزینه های رفاهی و ... را تحت الشعاع قرار داده 
است. دکتر حسینی با اشاره به تلاش دولت برای برقراری عدالت در نظام پرداخت، 
بر تاثیر بسزای این مهم در ایجاد رضایت شغلی، انگیزش کارکنان، ایجاد تعهد 
سازمانی، پاک دستی و سلامت اداری، تکریم ارباب رجوع و ارائه خدمات مطلوب 
به مشتریان تاکید کرد و گفت: کارکنان بانک های دولتی علاوه بر انجام وظایف 
و ارائه خدمات مشابه با کارکنان دیگر بانک ها، متعهدانه به انجام تکالیف محوله 
از سوی دولت محترم می پردازند. وی ادامه داد: بانک تخصصی مسکن به عنوان 
یکی از ارکان اقتصادی کشور علاوه بر ارائه خدمات بانکی به آحاد مردم، همواره 
مجری سیاست ها و خط مشی کلان دولت در حوزه مسکن بوده و در حال حاضر 
نیز تحقق اهداف طرح نهضت ملی مسکن را عهده دار است. این در حالی است که 
کارکنان این بانک علیرغم افزایش حجم فعالیت ها و فشــار کاری ناشی از انجام 

وظایف، مجدانه برای خانه دار شدن هموطنان تلاش می کنند.
مدیرعامل بانک مسکن در ادامه با هدف دلگرم شدن کارکنان خدوم بانک های 

دولتی و بهبود وضعیت معیشتی آنان، خواستار تدوین نظام پرداخت ویژه کارکنان 
بانک های دولتی به منظور انطباق حقوق و مزایای این قشر زحمتکش با کارکنان 
بانک مرکزی و نیز خارج کردن کارکنان بانک های دولتی از شمولیت مصوبات 
شورای حقوق و دستمزد و ملاک عمل قرار دادن نظام جبران خدمات کارکنان 

بانک های دولتی شد.

برگزاری مراسم معارفه قائم مقام مدیرعامل بانک ملی و دو انتصاب دیگر
مراسم معارفه نصرت اله شهبازی سرپرست قائم مقام مدیر عامل بانک 
ملی ایران،حسین بهاری عضو هیات عامل و معاون حقوقی و وصول مطالبات 
و محمد نور آزادی سرپرست معاونت بانکداری جامع با حضور دکتر ابوالفضل 

نجارزاده مدیر عامل بانک ملی ایران، برگزار شد.
دکتر ابوالفضل نجارزاده در این مراسم که اعضای هیات مدیره و هیات 
عامل نیز حضور داشــتند با تقدیر از عملکرد کاووس ایرج پور معاون سابق 
حقوقی و وصول مطالبات و محمد رضا محمود پناه معاون سابق بانکداری 
جامع بر توانمندی های نصرت اله شهبازی،حسین بهاری و محمد نور آزادی 

در سمت های جدید برای تحقق اهداف عالیه بانک تاکید کرد.
دکتر نجار زاده  با اشاره به ضرورت سرعت گرفتن واگذاری ها گفت:بانک 
ملی ایران در امر واگذاری شرکت ها مصمم است  و مشکلات و موانع مربوط 

به واگذاری شرکت ها باید هر چه زودتر مرتفع شوند.
وی افزود:شرایط واگذاری ها باید به گونه ای تعیین شود که علاوه بر ایجاد 
انگیزه در مشتریان،فضای رقابتی را نیز برای خرید به وجود آورد زیرا با ایجاد 

نگاه متفاوت در بخش فروش و سرمایه گذاری، می توان شاهد تحول در واگذاری بود.
وی با تشــریح برنامه های آتی بانک ملی ایران در حوزه فناوری اطلاعات و شبکه ارتباطات گفت: همگام و همسو 
شدن با  صنعت بانکداری یک ضرورت است و باید یک تفاوت و تحول ملموس را در این بخش رقم بزنیم و به نظرم با 
برنامه های جدیدی که در حوزه فناوری اطلاعات و با تکیه بر تلاش و دانش همکاران جوان شرکت داده ورزی سداد 

تهیه و تدوین شده است عبور از برخی مشکلات را سهل خواهد کرد.
نجارزاده در پایان سخنان خود بر  ضرورت و تقویت رویکرد انضباط مالی در بانک با وجود تکالیف سنگینی که بر 

عهده بانک ملی ایران گذاشته شده است ؛ تاکید کرد.

 عباس شــفیعی رئیس هیات مدیره نیز در این مراســم ضمن تبریک 
انتصابــات جدید و تقدیر از عملکرد مدیران قبلی  به برخی از اقدامات مهم 
بانک در روزهای گذشته اشاره کرد و در خصوص روند انتقال موسسه نور به  
ایــن بانک گفت :روند انتقال موسســه نور به بانک ملی ایــران از نظر نرم 
افزاری،شناسایی اموال و ارزش گذاری آنها به خوبی در حال پیگیری و  انجام 
اســت و در خصوص  وضعیت انتقال و شرایط کارکنان موسسه نور به این 
بانک نیز هماهنگی های لازم  با سازمان  امور استخدامی کشور صورت گرفته 

و پیگیری های لازم در حال انجام است.
اعضــای هیات مدیره و هیات عامل نیز در این مراســم ضمن تقدیر از 
عملکرد ایرج کاووس پور و محمد رضا محمود پناه،بر توانمندی ها و تخصص 
و تجربه نصرت اله شهبازی، حسین بهاری و محمد نور آزادی در سمت های 

جدید تاکید کردند.
 نصرت اله شــهبازی قائم مقام بانک ملی ایران نیز در این مراسم ضمن 
تقدیر از حسن اعتماد مدیر عامل و اعضای هیات مدیره گفت:در شرایط فعلی 
برای تحقق برنامه های بانک ملی ایران نیاز اســت تا همه ارکان بانک با یکدلی و دغدغه مندی در جهت هدف های 

تعیین شده، بکوشند.
وی با اشاره به شرایط دشوار اقتصادی کشور، گفت:بانک ملی ایران باید در چنین شرایطی با فهم مشترک و همدلی 
هیات مدیره ، هیات عامل و همراهی دلسوزانه همه کارکنان، نقش تاریخی خود را برای عبور کشور از مشکلات انجام 

دهد.
در پایان حسین بهاری عضو هیات عامل و معاون حقوقی و وصول مطالبات و محمد نور آزادی سرپرست معاونت 

بانکداری جامع نیز در این مراسم بر عزم خود برای تحقق برنامه های بانک در بخش های مربوطه تاکید کردند.

در بررسی عملکرد 9 ماهه مشخص شد؛

تثبیت جریان های درآمدی پایدار بانک سینا
بررســی صورت های مالی بانک سینا بر اساس 
عملکــرد 9 ماهه حکایــت از افزایــش و تثبیت 

جریان های درآمدی پایدار در این بانک دارد.
بر اساس این گزارش، سیاست های اجرایی بانک 
سینا در خصوص جذب سپرده اثربخش بوده و در 
یک سال گذشته، شاهد رشد چشم گیر ۲5.3 هزار 
میلیارد تومانی ســپرده های این بانک و رسیدن 
مجموع آنها بــه حدود 8۰ هــزار میلیارد تومان 
بوده ایم. روشــن اســت که هر چه میزان منابع در 
دسترس بانک بیشتر باشد، قدرت تسهیلات دهی و 
در نتیجه، کسب درآمد از محل اعطای تسهیلات 
نیز بیشــتر خواهد بود. تحت تأثیــر افزایش توان 
تسهیلات دهی بانک، حجم تسهیلات اعطاشده در 
آذرماه سال ۱۴۰۲ بیش از ۱۰ هزار و ۲۰۰ میلیارد 
تومان گزارش شــده که در قیاس با آذرماه ســال 

۱۴۰۱ رشد 75 درصدی را نشان می دهد.
بــا عملکرد گفته شــده، اصلی تریــن مجرای 
درآمدی بانک سینا یعنی عایدی حاصل از اعطای 
تســهیلات با ثبت رشــد یک هزار و 556 میلیارد 
تومانی در 9 ماهه اول امســال در مقایسه با دوره 
مشابه ســال قبل، به بیش از شــش هزار و ۲56 
میلیارد تومان رسیده است. این در حالی است که 
در آذرماه ســال جاری با شناسایی 9۱3 میلیارد 

تومانی درآمد از محل اعطای تســهیلات، رکورد 
درآمدی جدیدی برای بانک سینا ثبت شده است. 
این درآمد در مــاه قبل از آن، 797 میلیارد تومان 
گزارش شده اســت، یعنی ظرف یک ماه گذشته، 
شاهد رشد ۱۱6 میلیارد تومانی ارزش درآمدهای 
ورودی به کسب وکار بانک از محل اعطای تسهیلات 
بوده ایم. وجه تمایز عملیات بانک سینا با سایر رقبا 
آنجاســت که با وجــود افزایش درآمــد اعطای 
تســهیلات، سود پرداختی به ســپرده گذاران که 
اصلی ترین مجرای خروجی نقد کسب وکار است، 
تنها به میزان دو میلیارد تومان افزایش یافته و این 
یعنی مدیریت بهینه و اقتصادی منابع در دسترس 

در این بانک.
وســینا از معدود نمادهــای بانکی بوده که تراز 
عملیاتی مثبت گــزارش می کند. در دوره 9 ماهه 
منتهی به آذرمــاه ۱۴۰۲، تراز عملیاتی بانک رقم 
مثبت چهار هزار و 53۰ میلیارد تومان محاســبه 
شــده که در قیاس با دوره مشــابه شاهد جهش 
چشــمگیر 9۱ درصدی این شــاخص مالی مهم 
هســتیم. بهبود تراز عملیاتی در صنعت بانکی به 
مثابه رشد حاشیه سود عملیاتی در صنایع تولیدی 
و بازرگانی بوده و نویدبخش سودســازی به مراتب 

بیشتر از دوره قبلی است.

بر اساس بررسی صورت گرفته، رشد قابل توجهی 
در میزان سپرده های بانک نزد سایر بانک ها دیده 
می شود؛ بدین صورت که مانده سپرده های ریالی و 
ارزی نزد ســایر بانک ها در آذرماه سال ۱۴۰۱ تنها 
۱5 میلیارد تومان گزارش شده بود که این رقم در 
آذرماه سال جاری به بیش از ۱۰ هزار و ۴۰۰ میلیارد 

تومان رسیده است. این افزایش حجم سپرده در 9 
ماهه گذشــته، درآمدی به ارزش یک هزار و ۱5۰ 
میلیارد تومان برای بانک سینابه همراه داشته است.

گفتنی است همانند دوره گذشته، جریان نقدی 
از بابت هزینه های مالی از چرخه مالی کسب و کار 

بانک خارج نشده است.

بانک نیوز

سود موثر سالیانه صندوق سرمایه گذاری اندوخته آمیتیس به ۲6.8 
درصد رسیده است.

صنــدوق ســرمایه گذاری اندوختــه آمیتیس )متعلــق به بانک 
گردشگری( ۲6.8 درصد سود موثر سالیانه به حساب سرمایه گذاران 

واریز می کند.
سرمایه گذاران در صندوق سرمایه گذاری اندوخته آمیتیس که سود 
۲۴ درصد را به صورت ماهیانه دریافت می کنند، چنانچه مجددا سود 
دریافتی را ســرمایه گذاری نمایند در پایان هر سال ۲6.8 درصد سود 
موثر سالیانه به حساب آنان واریز خواهد شد. بر اساس بخشنامه فروردین 
ماه ســال ۱۴۰۱ ســازمان امور مالیاتی، تمامی درآمدهای صندوق 
سرمایه گذاری جهت اشخاص حقیقی و حقوقی از پرداخت مالیات معاف 

اســت و این مساله به عنوان یکی از مزیت های مهم برای سرمایه گذاران صندوق محسوب می شود. سرمایه گذاران 
صندوق سرمایه گذاری بانک گردشگری می توانند از خدمات این بانک همچون ضمانت تسهیلات، صدور ضمانت نامه 
و گواهی تمکن مالی بهره مند شوند. بر اساس این گزارش، روز شنبه ۱6 دی ماه ۱۴۰۲ ششمین قرعه کشی هفتگی 
طرح »8شنبه« توبانک برگزار شد. در این مراسم که با حضور مسئولان بانک گردشگری و ناظران برگزار شد، برندگان 
هفته ششــم مشخص شدند. در این قرعه کشی که در محل ســاختمان مرکزی بانک گردشگری انجام شد، آقای 
محمدرضا کریمی ارشد برنده یک دستگاه ps5 شد. همچنین آقایان مهدی شکری فدافن و عباس کریمی درمنی 
برندگان ساعت هوشمند پنجمین قرعه کشی طرح »8شنبه« توبانک شدند. همچنین، آقایان  محمد تقی پور، سید 
عارف سلیمانی و جاسم سعدونی برندگان اندروید باکس و آقایان حجت کریمی حیدرآباد، مهرزاد کفاش طهرانی، 
احمدرضا صالحی و رضا کیانی برندگان جایزه نقدی 5 میلیون ریالی شدند. سرمایه گذاران برای بهره مندی از مزایای 
صندوق ســرمایه گذاری اندوخته آمیتیس می توانند به صورت حضوری در شعب بانک و به صورت غیرحضوری با 
مراجعه به نشانی اینترنتی https://tobank.ir به راحتی »توبانک« را نصب و نسبت به سرمایه گذاری اقدام کنند.

  کارکردها و مزیت های راهبردی سامانه توثیق الکترونیکی 
دارایی )ست( بانک صادرات ایران همزمان با برگزاری نهمین 
نمایشگاه تراکنش ایران برای علاقه مندان به فناوری های نوین 

در صنعت پرداخت، تشریح شد.
در دومین روز از برگزاری نهمین نمایشگاه تراکنش ایران، 
سامانه توثیق الکترونیکی دارایی )ست( بانک صادرات ایران 
توسط فرزانه پوربرات، کارشناس اداره کل خدمات نوین این 
بانک در قالب یک کارگاه آموزشی برای فعالان حوزه صنعت 

پرداخت تشریح شد.
ســامانه توثیق الکترونیکی دارایی »ست«، بانک صادرات 
ایران با هدف تسهیل در تامین وثیقه مورد نیاز برای دریافت 
تسهیلات خرد، راه اندازی و امکان وثیقه گذاری اوراق سهام و بیمه عمر و زندگی بدون نیاز به بازخرید 

یا فروش این دارایی ها برای متقاضیان دریافت تسهیلات از بانک صادرات ایران فراهم شده است.
متقاضیان دریافت تسهیلات دارای کد سجام بورسی می توانند با مراجعه به تارنمای سامانه ست به 
نشانیset.bsi.ir، از ارزش دارایی های راکد خود مانند سهام، بیمه عمر و سرمایه گذاری، واحد های 
صندوق هایی با درآمد ثابت، چکنو، سفته و برات الکترونیک و سایر دارایی های قابل ارزش گذاری خود 
اســتفاده نموده و بدون نیاز به بازخرید یا فروش این دارایی ها، نسبت به وثیقه گذاری آنها در فرآیند 

دریافت تسهیلات اقدام کنند.
مدیریــت ثروت، کاهش زمان وثیقه گذاری به صورت آنلاین، تنوع در ارائه وثایق، تناســب ارزش 
دارایی های راکد و غیرمولد، امکان تغییر وثیقه، کاهش نیاز به مراجعه حضوری و آزادسازی بخشی از 
وثیقه متناسب با تعهدات رفع شده، از جمله مهمترین مزیت های سامانه توثیق الکترونیکی دارایی 

بانک صادرات ایران است.

26.8 درصد؛ سود موثر سالیانه صندوق 
سرمایه گذاری در اپلیکیشن توبانک

تشریح قابلیت های »ست« بانک صادرات در 
نمایشگاه تراکنش نهم

پرداخت بیش از 249 هزار میلیارد ریال تسهیلات حمایتی 
در قالب طرح جهش تولید مسکن توسط بانک سپه

بانک سپه مبلغ ۲۴9 هزار و 33۲ میلیارد ریال تسهیلات حمایتی در قالب طرح جهش تولید مسکن 
شامل ودیعه مسکن شهری، بهسازی و نوسازی مسکن روستایی و حوادث قهری به ۱۴5 هزار و 86۱ 
واحد مســکونی اختصاص داده است.در راستای اجرای تکالیف ابلاغی بانک مرکزی از محل بودجه 
ســال های ۱۴۰۰ و ۱۴۰۱، از میان 65 هزار و ۲3۴ واحد مسکونی شهری به ارزش ۲65 هزار و 7۲3 
میلیارد ریال که در قالب طرح جهش تولید مسکن به بانک سپه معرفی شده بودند، این بانک اقدام به 
پرداخت مبلغی بالغ بر ۱39 هزار و ۱۱9 میلیارد ریال به 35 هزار و 663 واحدمسکونی کرد که همچنان 
این تسهیلات در حال پرداخت به مشمولان می باشد.بانک سپه همچنین بر اساس آخرین اطلاعات 
در بخش مسکن روستایی، ودیعه مسکن و حوادث قهری نیز برای ۱۱۰ هزار و ۴۱8 واحد مسکونی 
بالغ بر ۱۱۰ هزار و ۲۱3 میلیارد ریال تصویب و پرداخت کرده اســت.لازم به ذکر است بانک سپه در 

حوزه تسهیلات »جهش تولید مسکن« بین بانک های کشور در جایگاه دوم قرار دارد.

کسب مدال جشنواره محصولات برتر توسط نرم افزار فام 
در نهمین نمایشگاه تراکنش ایران

بر اساس رای هیات داوران، در دومین دوره جشنواره انتخاب محصولات برتر )Fintex( ،که دوشنبه 
۱8 دی، هم زمان با افتتاحیه نهمین نمایشــگاه تراکنش ایران در مرکز آفرینش های کانون پرورش 
فکری و هتل لاله برگزار گردید،  مدال جشنواره محصولات برتر به نرم افزار فام موسسه اعتباری ملل 
که توسط شرکت تجارت الکترونیک و فناوری اطلاعات ملل )فام( تولید و پشتیبانی می گردد اهدا 
گردید.گفتنی است، در این جشنواره صاحبان ده ها محصول و خدمت فناورانه، دستاوردهای خود را 
در رقابتی تخصصی شرکت  داده اند تا اعضای هیئت داوران برپایه معیارهای علمی برترین ها را از میان 
آن  ها انتخاب نمایند، که کمیته فنی جشنواره با عضویت ۱۴ تن از متخصصان و مدیران اکوسیستم 
صنایع مالی، بانکی، پرداخت و فناوری، و هیئت داوران نیز با حضور ۱۲ تن از مدیران عالی و متخصصان 
برجسته این حوزه، برگزیدگان نهایی جشنواره را انتخاب  نمودند. و مدال جشنواره محصولات برتر به 
مهندس مهدی طالب رئیس اداره فناوری های نوین شرکت فام به نمایندگی از طرف موسسه اعتباری 
ملل و شرکت تجارت الکترونیک و فناوری اطلاعات ملل تقدیم گردید.شایان ذکر است، از 35 محصول 

رسیده به جشنواره، ۲۱ محصول واجد شرایط شرکت در جشنواره شناخته شدند.

طراحی و پیاده سازی بازی موبایلی »کمین« 
از سوی بانک رفاه کارگران

با هدف پیشگیری و مقابله با تخلفات سایبری و در راستای ایفای نقش موثر در حوزه مسئولیت های 
اجتماعی، بازی موبایلی “کمین” از سوی بانک رفاه کارگران طراحی و پیاده سازی شده است.این بازی 
مبتنی بر ســناریوهای پرتکرار جرائم رایانه ای طراحی شده است.براساس این گزارش، علاقه مندان 
می توانند برای دریافت و نصب نسخه اندروید این برنامه به سایت بانک رفاه کارگران )بخش توصیه 

های امنیتی( به نشانی اینترنتی www.refah-bank.ir مراجعه کنند.

نشست مدیرعامل پست بانک ایران
 با معاونین ادارات کل مستقل و ستادی

نشست صمیمی بهزاد شیری مدیرعامل پست بانک ایران با معاونین ادارات کل مستقل و ستادی 
عصر امروز ۱8 دیماه در ســالن اجتماعات ساختمان آموزش برگزار شد.در این نشست که به منظور 
گفت  و گو و تبادل نظر در مورد مسائل بانک برگزار شد ، ابتدا حسین ملک معاون توسعه سرمایه انسانی 
و پشتیبانی گزارشی از وضعیت نیروی انسانی ، نحوه انتصاب معاونین و ارتقای آنها و نقش معاونین در 
ساختار سازمانی بانک ارائه کرد.در ادامه نشست تعدادی از معاونین به نمایندگی از سایرین به طرح 
دیدگاه ها ، نقطه نظرات و پیشــنهادات خود در راستای بهبود روند امور بانک در حوزه های مختلف 
نیروی انسانی ، رفاهی ، فناوری اطلاعات و ارتباطات ، نظارتی و...پرداختند.در پایان دکتر شیری در 
سخنانی در جمع بندی مباحث ارائه شده ، دیدگاه های خود از نقش ، انتظارات و جایگاه معاونین را 
در عملکرد و پیش برد برنامه های بانک بیان کرد که مشــروح آن در بخش های بعدی خبرارائه می 

شود.

تقویت ابزارهای تامین مالی بخش تعاون
 با محوریت بانک توسعه تعاون

معاون تعاون وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی اعلام داشــت تقویت ابزارهای تامین مالی بخش 
تعاون با محوریت بانک توسعه تعاون و صندوق ضمانت سرمایه گذاری تعاون از مهمترین اهداف است.

حامد ویس کرمی در حضور مدیران ارشد بانک توسعه تعاون اظهار داشت: بخش تعاون مورد تاکید 
قانون اساسی است، قوانین مهمی برای حمایت از بخش تعاون وجود دارد، عملکرد بانک توسعه تعاون 
به لحاظ ســلامت و کارآمدی مورد تایید دستگاه های ناظر و مســئول است، نقش بانک در اجرای 
برنامه های تحولی تعاون حائز اهمیت است.وی افزود: عملکرد بانک توسعه تعاون تحت هدایت آقای 
شــیخ حسینی بسیار اثربخش و نظام مند بوده و موفقیت های بانک قابل ملاحظه است. بسته جامع 
تامین مالی تعاون با هم اندیشی همکاران معاونت تعاون وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی و بانک در 
کوتاه مدت تدوین و نهایی می شود، افزایش سرمایه بانک توسعه تعاون و صندوق ضمانت سرمایه گذاری 
تعاون در اولویت است و استفاده از روش های نوین تامین مالی و بهره گیری از ظرفیت های حائز اهمیت 
است.معاون تعاون تصریح کرد: فعالیتی که متولیان بخش تعاون برای توسعه تعاون در جبهه مقاومت 
اقتصادی انجام می دهند، هم تراز با مجاهدت های حاج قاسم سلیمانی در عرصه های نظامی و راهبردی 
است، این تعبیر اهمیت و تکلیف متولیان بخش تعاون را در مردمی سازی اقتصاد و کمک به تحقق 
اهداف اقتصادی کشور نمایان می سازد. به رغم عملکرد شایسته ارکان تعاون، به وضع موجود اکتفا 
نمی کنیم، تحقق حداکثری رضایت ذینفعان و تعاونگران هدف ما است. اعتقاد داریم چنانچه سهم 
بخش تعاون در اقتصاد ملی و بخش تعاون محقق شود، نتایج این موفقیت ها به عموم مردم می رسد.

وی بیان داشــت: بانک توسعه تعاون توجه زیادی برای کاهش هزینه ها داشته است و ارتقای سطح 
خدمات بانکداری دیجیتال نیز در این مسیر کمک کننده است. البته برنامه ترکیبی و هیبریدی برای 
رشد همزمان بانکداری دیجیتال و نیز خدمات حضوری و شعبه ای در بانک نیاز است که مدیران بانک 
نیز این مهم را در نظر داشته اند.وی ادامه داد: شناسایی شبکه های زنجیره تامین مالی در بخش تعاون 
زمینه را برای استفاده از ابزار مهم تامین مالی زنجیره ای فراهم می سازد، کمک به تحقق این روش 
تامین مالی می تواند برای تقویت تراز و نقدینگی بانک و کاهش هزینه ها اثربخش باشد.معاون تعاون 
یادآور شد: استفاده از ظرفیت های قانون بودجه ۱۴۰3، برنامه هفتم توسعه و سند توسعه بخش تعاون 
برای اجرای برنامه های تحولی تعاون و نیز تقویت بانک توسعه تعاون مهم است. سند توسعه تعاون در 
واپســین لحظات سال پیش در بالاترین سطح هیات دولت تصویب و ابلاغ شد، ضرورت دارد تمامی 
بندهای این ســند مورد توجه قرار گرفته و مطابق رویه و زمان بندی اجرایی شود. حدود یک سال از 
تصویب این سند می گذرد و در نظر است در دوره ای ده ساله سهم ۲5 درصدی تعاون در اقتصاد ملی 
محقق شود. باید هدفگذاری رشد تعاون طی سال های نخستین از رشد سالهای پایانی بالاتر باشد تا 
بخش اعظم مسیر طی مدتی کوتاه پیموده شود.ویس کرمی تاکید نمود: بند ۱7 سند توسعه تعاون 
تاکیدی فراوان برای رشد و شکوفایی طی سه سال ابتدایی اجرای سند دارد که موضوع تامین مالی 
تعاون، رشد سهم تعاون و نیز افزایش سرمایه بانک توسعه تعاون و صندوق ضمانت بخش مهمی از آن 

است.
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فراخوان ایرانسل برای همکاری با شرکت های فناور داخلی
 در حوزه تجهیزات شبکه انتقال

اولین و بزرگترین اپراتور دیجیتال ایران با اعلام فراخوانی و با هدف توسعه زیست بوم فناوری و نوآوری 
کشور، از محققان و شرکت های دانش بنیان، دعوت به همکاری کرد. به گزارش روابط عمومی ایرانسل، به 
دنبال توافق  سه جانبه با موضوع »توسعه زیست بوم نوآوری و بومی سازی زیرساخت های راهبردی و گلوگاهی 
حوزه ارتباطات و هوشمندسازی صنایع«، بین معاونت علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری، 
صندوق نوآوری و شکوفایی و اولین و بزرگترین اپراتور دیجیتال ایران، ایرانسل در نظر دارد با هدف حمایت 
از تولید داخل، بومی ســازی و استفاده از ظرفیت های شرکت های تحقیقاتی و دانش بنیان، جهت تأمین 
نیازمندی های خود در حوزه »رادیو مایکروویو و آنتن مربوطه در باند E )با محدوه فرکانس های 6۰ تا 8۰ 
گیگاهرتز(«، از شــرکت های دانش بنیان و فناور، دعوت به همکاری با رویکرد تحقیقاتی کند. ایرانسل از 
تمامی شرکت های داخلی فعال در این زمینه، دعوت می کند از ۲۰ تا 3۰ دی ۱۴۰۲، با مراجعه و ثبت نام 
در سامانه مدیریت تأمین ایرانسل به نشانی sourcing.irancell.ir، سوابق و اطلاعات طرح ها و تحقیقات 
خود را  تکمیل و بارگذاری کنند. پس از پایان مهلت ثبت نام و اعلام آمادگی از ســوی شــرکت های فناور، 
مراحل اولیه ارزیابی توسط ایرانسل انجام شده و شرکت های منتخب، به جلسه ارائه توانمندی ها با حضور 
تیم فنی و واحد تحقیق و توسعه ایرانسل دعوت می  شوند. در مرحله پایانی نیز قرارداد تولیدی یا توافقنامه 
تحقیقاتی، در قالب طرح های حمایتی و اعطای تســهیلات با همکاری معاونت علمی، فناوری و اقتصاد 
دانش بنیان ریاست جمهوری و ایرانسل، منعقد می شود. توسعه اشتغال دانش بنیان و استفاده از ظرفیت 
نخبگان در توسعه صنعت فناوری اطلاعات و ارتباطات، تسهیل و حمایت از ایجاد و توسعه زیست بوم نوآوری 
و افزایش عمق بومی سازی فناوری های کلیدی در این صنعت و نیز تجاری سازی، ایجاد یا توسعه بازار برای 
شرکت های دانش بنیان فعال در این حوزه، از جمله اهداف ایرانسل در حمایت از زیست بوم فناوری و نوآوری 
کشــور اســت که با اعلام فراخوان های همکاری و امضای توافق نامه ها با سازمان ها، نهادها، دانشگاه ها و 

بنیادهای علمی، آن  را پیگیری می کند.

آغاز فصلی جدید برای صنعت بازی کشور
 با برگزاری نهمین جشنواره بازی های رایانه ای فجر

مدیرعامل بنیاد ملی بازی های رایانه ای و دبیر نهمین جشنواره بازی های رایانه ای فجر در نشست خبری 
که با حضور جمعی از اصحاب رسانه برگزار شد، گفت: برگزاری این رویداد بعد از وقفه ۴ ساله و همچنین 
اولین رویداد سرمایه گذاری، می تواند منجر به رونق تولید و نشر بازی های رایانه ای شود و فصل جدیدی در 
صنعت -رســانه بازی های رایانه ای به همراه خواهد داشت. به گزارش روابط عمومی بنیاد ملی بازی های 
رایانه ای، محمدامین حاجی هاشمی مدیرعامل بنیاد ملی بازی های رایانه ای و دبیر نهمین جشنواره بازی های 
رایانه ای فجر در نشســت خبری که با حضور جمعی از اصحاب رسانه برگزار شد با اشاره به اینکه به دنبال 
انتشــار فراخوان جشنواره در شــهریورماه، ۲۱6 بازی از ۱۱۲ بازی ساز برای بخش اصلی به دبیرخانه این 
رویداد ارسال شد و در بخش رویداد سرمایه گذاری 5۴ تیم ثبت نام کردند، تصریح کرد: در جلسه شورای 
سیاســت گذاری جشنواره که با حضور محمدمهدی اسماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی برگزار شد، 
مقرر شــد تا بخش جدیدی با عنوان بخش سرمایه گذاری به این جشــنواره اضافه شود. بنابراین رویداد 
سرمایه گذاری برای نخستین بار به این جشنواره اضافه شد و هر دو بخش رویداد با استقبال خوب بازی سازان 
از سراسر کشور مواجه شد. برگزاری این رویداد بعد از وقفه ۴ ساله و همچنین اولین رویداد سرمایه گذاری، 
می تواند منجر به رونق تولید و نشر بازی های رایانه ای شود و فصل جدید در صنعت رسانه بازی های رایانه ای 

به همراه خواهد داشت.

۵G توافق رومانی و اوکراین برای توسعه فناوری
اوکراین و رومانی توافقنامه همکاری جدیدی منعقد کرده اند که طبق آن، این دو کشور در زمینه اقدامات 
امنیت سایبری، توسعه 5G و احیای زیرساخت های اتصال اوکراین همکاری خواهند کرد.در این توافق، 
رومانی حمایتی را برای بازگرداندن زیرساخت های اوکراینی که با تهاجم روسیه به خطر افتاده است، ارائه 
می کند. برنامه مشترک در قالب بازیابی و ارتقای زیرساخت های دیجیتالی که تحت تأثیر تهاجم روسیه 
قرار گرفته اند، است تا پوشش اینترنتی را برای مناطق دورافتاده و صعب العبور فراهم کند.گفته شده بهبود 
انعطاف پذیری و امنیت فناوری اطلاعات و ارتباطات، تقویت دفاع سایبری از شبکه های ملی و زیرساخت های 
دیجیتال، توسعه زیرساخت ابری برای خدمات الکترونیکی عمومی، ایجاد و معرفی فناوری 5G در اوکراین 
و توسعه کریدورهای 5G بین مرزهای اوکراین و رومانی از دیگر اهداف این توافقنامه است.بنابراین رومانی 
به فهرست کشورهایی که مستقیما از اوکراین در حوزه سایبری حمایت می کنند، می پیوندد.به عبارت دیگر 
مطابق مکانیسم تالین و اعضای مشارکت کننده در آن شامل استونی، هلند، کانادا، لهستان، فرانسه، سوئد، 
آلمان، دانمارک، ایالات متحده و بریتانیا، رومانی نیز به دنبال نقش آفرینی در این استراتژی جمعی برای 
اندازه گیری نیازهای امنیت سایبری اوکراین و تخصیص منابع برای برآورده کردن آنها همچون کشورهای 
شرکت کننده در این استراتژی است.مشارکت هر کشور در این مکانیسم توسط شرکت های فناوری محلی 
و سازمان های غیردولتی و همچنین بودجه قابل توجه دولتی پشتیبانی می شود و به عنوان مثال استونی 
کشوری که این ابتکار را رهبری می کند، متعهد شده است که تا سال ۲۰۲۴ حدود 5۰۰ هزار یورو در این 

مکانیسم سرمایه گذاری کند.

چین قفل ایردراپ اپل را شکست
یک موسسه تحت حمایت دولت چین در راستای تلاش های گسترده برای ریشه کن کردن محتوای 
نامطلوب، راهی را برای شناسایی کاربرانی که از طریق ویژگی محبوب ایردراپ )AirDrop( شرکت اپل، 
پیام ارسال می کنند، ابداع کرد.اداره قضایی پکن در یک پست آنلاین اعلام کرد: موسسه پکن، این تکنیک 
را برای کرک کردن لاگ دستگاه رمزگذاری شده آیفون ابداع کرد تا شماره ها و ایمیل های فرستنده ای را 
که محتوای ایردراپ را به اشتراک می گذارد، شناسایی کند. این آژانس اعلام کرد پلیس چندین مظنون را 
از طریق این روش شناسایی کرده است اما اشاره نکرد که آیا فردی هم دستگیر شده است یا خیر.در پست 
آنلاین اداره قضایی پکن آمده اســت: این تکنیک، کارآیی و دقت حل پرونده را بهبود بخشیده و از انتشار 
اظهارات نامناسب و همچنین تاثیرهای بد احتمالی، جلوگیری می کند.این بیانیه دوباره توجهات را به این 
ویژگی آیفون جلب کرد که فعالان در سراسر جهان، برای پخش پیام خود از آن استفاده کرده اند. ایردراپ 
که تنها به اتصال بلوتوث نیاز دارد، در اعتراضات ســال ۲۰۱9 در هنگ کنگ استفاده شد.نماینده اپل به 
درخواست های اظهارنظر در این باره پاسخ نداد.این روش که به عنوان دستیابی به موفقیت فناوری، مورد 
استقبال قرار گرفته است ، می تواند اقدامات پکن برای ریشه کن کردن اطلاعاتی را که ناسالم می داند، کامل 
کنــد. همچنین به ابهامات بیشــتر برای خدمــات اپل در چین اضافه می کند کــه در حال حاضر تحت 
محدودیت های شدید برای محتوا از جمله در سرویس تلویزیون و کتاب های اپل قرار دارد.ایردراپ امکان 
تبادل سریع فایل هایی مانند تصاویر، اسناد یا فیلم ها بین دستگاه های اپل را فراهم می کند. این شرکت از 
سال ۲۰۲۲ این ویژگی را در آیفون های چینی محدود کرده است.بر اساس گزارش بلومبرگ، اپل همچنین 
پس از این که شــمار رو به رشدی از سازمان های دولتی چین، استفاده از دستگاه های خارجی را در محل 

کار ممنوع کردند، با فشارهای فزاینده فروش روبرو شده است.

کامپیوتر کوچک ROG NUC ایسوس با سخت افزار پرقدرت 
از راه رسید

 Core هیولای گیمینگ مجهز به پردازنده های اینتل سری ،ASUS ROG NUC مینی کامپیوتر
Ultra و گرافیک RTX ۴۰7۰ انویدیا است. ایسوس در نمایشگاه CES ۲۰۲۴ از اولین کامپیوتر کوچک 
 ROG خود با پردازنده های قدرتمند اینتل و انویدیا رونمایی کرد. کامپیوتر کوچک ایسوس NUC سری
NUC طراحی جالبی دارد و یک غول گیمینگ در ظاهری جمع وجور است و سخت افزار آن را نیز می توانید 
 9 Core Ultra دارای پردازنده اینتل مدل ROG NUC ارتقا دهید. مینی کامپیوتر ایســوس مــدل
 Arc Xe-LPG ۱85 اینتل مجهز به پردازنده گرافیکی یکپارچهH 9 Core Ultra ۱85 است. تراشهH
 RTX است که به عنوان یک پردازنده یکپارچه، عملکرد بسیار خوبی دارد و در کنار گرافیک انویدیا مدل
۴۰7۰ بسیار کارایی دارد. پردازنده اینتل مدل ۱85H 9 Core Ultra دارای ۱6 هسته، ۲۲ رشته و ۲۴ 
مگابایت حافظه پنهان است و حداکثر فرکانس 5٫۱ مگاهرتز را ارائه می کند. مینی کامپیوتر ایسوس مدل 
ROG NUC از رم SODIMM DDR5 دوکاناله با ظرفیت ۱۲8 گیگابایت پشتیبانی می کند. کامپیوتر 
کوچک جدید ایسوس، مجهز به یک خنک کننده قوی است که امکان ارائه حداکثر توان مصرفی 65 وات 
 ASUS ROG NUC و ۱۴۰ وات برای پردازنده گرافیکی را فراهم می کند. مینی کامپیوتر CPU برای
دارای چند درگاه USB Type-A و USB Type-C اســت و می تواند تصاویر را با وضوح ۴K نمایش 

دهد. ایسوس در نمایشگاه CES ۲۰۲۴ اطلاعاتی در مورد قیمت مینی کامپیوتر جدید خود ارائه نکرد.

فناورانه

تــا به حال به این فکر کرده ایــد که بدون وارد 
کردن رمز پویا، بدون سر و کله زدن با cvv۲ و تاریخ 
انقضا، حتی بدون وارد کردن شماره کارت، چگونه 
می توان پول منتقل کرد؟ اگر با اپلیکیشن بلو کار 
کرده باشید، جواب این سوال را به خوبی می دانید. 
بلوبانک سامان با قابلیت  » انتقال وجه به مخاطبین« 
فرایند انتقال  وجه به دوســتان را به آســانی آب 
خوردن کرده است. برای دانلود و نصب اپلیکیشن 

بلو به این لینک مراجعه کنید. 
انتقال ولی سریع  و راحت

دوســتان و آشــنایان نزدیک از جمله همسر، 
فرزند، یا پدر و مادر در دسته افرادی قرار دارند که 
ممکن است در طول روز و یا هفته و ماه، مبالغی را 
به صورت مکرر برای آن ها انتقال دهیم. در حالت 
عادی برای هر کدام از این انتقال ها باید شــماره 
کارت، رمز دوم یا پویا، تاریخ انقضا و ... را وارد کرد 
که نه تنها هزینه  کارمزد را از شخص انتقال دهنده 
کســر می کند، بلکه زمان مشــخصی را هم هدر 

می دهد.         
اما انتقال وجه به مخاطبین در بلو این امکان را 
به شما می دهد که بدون داشتن شماره  کارت و یا 
شماره حساب دوست خود به راحتی مبالغ دلخواه 
را به حســاب بلوی او انتقال دهید و زمان اضافی و 
بی موردی را برای وارد کردن مشخصات کارت مبدا 
و مقصد صرف نکنیــد. این فرایند فوری می تواند 
انتقال  پول به اطرافیان را بی دردسرتر از همیشه و 
به صــورت رایگان پیش ببرد زیــرا دیگر نیازی به 
دانســتن و وارد کردن شماره  کارت دوستان خود 
نداریــد و می توانید این کار را بدون اتلاف وقت به 

پایان رسانید.   
برای فعال سازی و بهره مندی از قابلیت انتقال 
وجه به مخاطبین، کافیســت مراحل زیر را طی 

کنید:
در اپلیکیشن بلو، به منوی »پروفایل« بروید

در قسمت »تنظیمات« گزینه »امنیت و حریم 
خصوصی« را بیابید و وارد شوید

قابلیت »انتقال وجه بــه مخاطبین« را پس از 
خواندن شرایط و ضوابط فعال کنید

به اپلیکیشن بلو اجازه دسترسی به مخاطبین 
تلفن همراه را بدهید

حال در قسمت بالایی منوی »انتقال«، لیست 
مخاطبین خود را مشاهده می کنید. فقط کافیست 
بر روی نام ایشــان کلیک کنید و وجه موردنظر را 
به راحتی منتقل کنید. فقط توجه داشته باشید که 
هر دو طرف باید حساب بلو داشته باشند و قابلیت 
»انتقال وجه به مخاطبین« را در اپلیکیشن خود 
فعال کرده باشند. همچنین شما باید همان شماره 
همراهی که فرد با آن در بلو حساب باز کرده را در 

گوشی خود ذخیره داشته باشید.
قرعه کشی برای شما و دوستان شما

انتقال رایگان و سریع به مخاطبین تنها یکی از 
مزیت های حضور شما و دوســتان شما در بلو به 
عنــوان کاربر اســت و به تنهایــی در اینجا تمام 
نمی شــود؛ چرا که به تازگی بلو یک قرعه کشــی 
جذاب نیز برای شــما و دوستان تان در نظر گرفته 
اســت. این قرعه کشی در تاریخ ۲7 دی ماه ۱۴۰۲ 
برگزار می شــود و جوایز آن هفت موتور وســپای 

رنگی است.
برای شرکت در این قرعه کشی، تنها کافیست 
یکی از دوســتان خود را به بلــو دعوت کنید. اگر 
دوست تان با کد اختصاصی »دعوت از دوستان« 
شما در بلو حساب باز کند، نام شما در فهرست افراد 

شرکت کننده در قرعه کشی قرار می گیرد.
در این قرعه کشی بلو افزایش موجودی اهمیت 

ندارد و همه شرکت کنندگان به یک اندازه شانس 
دارند. بنابراین اهمیتی ندارد که میزان و میانگین 
موجودی حساب شــما چقدر است، هرچه زودتر 
یکی از دوستان خود را به بلو دعوت کنید و شانس 
برنده شدن در قرعه کشی وسپاهای رنگی را از آن 

خود کنید.
 در اپلیکیشن بلو وارد قسمت »پروفایل« شوید

گزینه »دعوت از دوستان« را بزنید
کــد دعوت خــود را کپی کــرده و آن را برای 

دوستان خود ارسال کنید
سپس دوســت شــما با کد دعوتی که از شما 
دریافت کرده، در بلو حساب باز کرده و بدین ترتیب 
هم فرایند های بانکی بین شما و دوستان تان نظیر 
انتقال به صورت رایگان و سریع انجام می شود و هم 
یک شانس برای برنده شدن موتورهای رنگی وسپا 

در این قرعه کشی خواهید داشت.  

ضمنا هدیه همیشــگی بلو بــرای دعوت نیز 
همچنــان به قوت خود باقی اســت و در ازای هر 
دعوت موفق، مبلغ 3۰ هزارتومان از ســوی بلو به 
حساب شما واریز می شود و پس از ۱۰ دعوت موفق 

نیز می توانید بلوکارت مشکی را سفارش دهید.
بلو با استفاده از این قابلیت های جدید و نوآورانه، 
نه تنها به بهبود سرعت امور مالی شما و اطرافیان تان 
کمک می کند بلکه بــا خلق تجربه های جدیدی 
چون قرعه کشی وسپاهای رنگی، فرصت و هیجانی 

تازه برای کاربران خود ایجاد می کند. 
برای دانلود و نصب اپلیکیشن بلو به این لینک 
مراجعــه کنید. همچنین برای کســب اطلاعات 
بیشتر در مورد قرعه کشی جدید بلو نیز می توانید 
به بخش »بلوکلاب« دراپلیکیشن بلو مراجعه کرده 
و آخرین اطلاعات این قرعه کشی را دریافت کنید.

مانیتور 4K جدید الین ور محدودیت های فناوری اولد را دور می زند
مانیتور منحنی 3۲ اینچی الین ور اولین مانیتور گیمینگ با پنل 
QD-OLED و وضوح ۴K محسوب می شود که به فناوری دالبی 

ویژن مجهز شده است.
الین ور در نمایشگاه CES ۲۰۲۴ از یک مانیتور گیمینگ جدید 
رونمایی کرده که انتخابی منحصربه فرد برای بازی های کامپیوتری 

و کنسول است.
 ۴K 3۲ Alienware طبق بیانیه ی رســمی الین ور، مــدل
QD-OLED اولین مانیتور گیمینگ ۴K QD-OLED جهان 
با پشتیبانی از فناوری دالبی ویژن HDR است. این مانیتور به لطف 
پنل QD-OLED )ترکیب اولد و کوانتوم دات( خود موفق شــد 

جایزه ی نوآوری CES ۲۰۲۴ را دریافت کند.
مانیتور دل الین ور دارای نرخ نوسازی ۲۴۰ هرتز، زمان پاسخ دهی 
 VESA و فنــاوری HDR ۰٫۰3، پشــتیبانی از دالبــی  ویــژن
DisplayHDR True Black ۴۰۰ اســت و همچنیــن از 
G-SYNC انویدیا، فناوری FRL، فناوری HDMI ۲.۱ و قابلیت 

همگام سازی عمودی VESA AdaptiveSync پشتیبانی می کند.
پنل QD-OLED از مدتی پیش در تلویزیون  سامسونگ و برخی دستگاه های دیگر مورداستفاده قرار 
گرفته است. الین ور در سال ۲۰۲۲ یک مانیتور گیمینگ 3۴ اینچی با پنل QD-OLED و ۱75 هرتزی 
عرضه کرد؛ اما مانیتور جدید 3۲ اینچی این شرکت از فناوری قدرتمند و نرخ نوسازی بسیار بالاتر ۲۴۰ هرتز 

بهره می برد.
پنل QD-OLED بســیاری از نقاط ضعف نمایشگرهای اولد 
استاندارد را برطرف می کند. این نمایشگرها روشن تر از نمایشگرهای 
اولد هستند و نسبت کنتراســت ۱٫۰۰۰.۰۰۰:۱ را ارائه می دهند. 
نمایشگرهای QD-OLED از پوشش نور آبی استفاده می کنند 
که از یک لایه  ی نقاط کوانتومی عبور می کند تا طیف گسترده ای از 

رنگ ها را ارائه دهد.
مانیتور گیمینگ الین ور از FRL ۲.۱ HDMI پشتیبانی می کند 
که به شما امکان می دهد بهترین تجربه ی بازی کنسول پلی استیشن 
و کنســول ایکس باکس را روی مانیتور به دست آورید. مانیتور دل 
همچنین از VRR )نرخ نوسازی متغیر( و ALLM )حالت تأخیر 

پایین خودکار( پشتیبانی می کند.
مانیتور منحنی الیــن ور دارای یک حالت اختصاصی به منظور 
نقشــه برداری صدا و بهینه ســازی فرمت HDR برای بازی است. 
سازگاری با eARC )کانال صوتی پیشرفته( به شما امکان می دهد 
مانیتور را به اسپیکرها و ساندبار دالبی اتموس متصل کنید. مانیتور الین ور همچنین از نورپردازی سه نقطه ای 

AlienFX پشتیبانی می کند.
قیمت مانیتور الین ور هنوز اعلام نشده است اما انتظار می رود که این مانیتور گیمینگ از ژانویه ۲۰۲۴ 

)دی و بهمن ۱۴۰۲( روانه ی بازار شود.

امکان به روزرسانی سیستم عامل webOS در مدل های قدیمی تر تلویزیون های هوشمند ال جی 
و تبدیل آن ها به یک تجربه جدید

پلتفــرم webOS Re:New و قابلیــت به روزرســانی آن در 
تلویزیون های هوشمند قدیمی تر ال جی دسترسی به امکانات ارتقاء 
یافتــه ای را که جدیدترین پلتفرم ال جی ارائــه می کند برای تعداد 

بیشتری از کاربران فراهم می کند.
ال جی الکترونیکــس )LG( از ارائــه جدیدترین آپدیت پلتفرم 
webOS تلویزیون های هوشــمند، به دارنــدگان تلویزیون های 
هوشمند قدیمی تر برای ارتقاء تلویزیون هوشمند آن ها به یک هاب 

سرگرمی خانگی فوق العاده خبر داد.
در اوایل سال ۲۰۲۴ برنامه webOS Re:New ال جی جدیدترین 
به روزرســانی webOS را به تمام مدل های ســری تلویزیون های 
 ۲۰۲۲OLED LG، LG OLED Flex، LG OLED هوشمند
  8K QNED Mini LED  و Objet Collection Posé
)ســری های QNED99/95( ارائه خواهد کرد و برخورداری از یک 
تجربه کاربری جدید از تلویزیون خود برای 5 سال آینده را به کاربران 
نوید می دهد. این به روزرســانی در آینده بــه تلویزیون های ال جی 
بیشــتری در سراسر جهان گســترش خواهد یافت تا سرگرمی ها و 
کاربردهای چندگانه بیشتری را به تجربه کاربری تلویزیون ها در سراسر 

جهان بیافزاید.
دارندگان تلویزیون های هوشمند ال جی می توانند با جدیدترین 
نسخه webOS با تبدیل تلویزیون خود به یک نمایشگر خانگی  که 
از کاربران با پیشنهاداتی بر اساس سلیقه شان استقبال می کند، از تجربه 

کاربری شخصی سازی شده تری لذت ببرند. رابط کاربری نیز تا اندازه 
زیادی قابل شخصی سازی شدن است، به نحوی که بینندگان می توانند 
با شخصی ســازی مجموعه خدمات و محتوا دسترسی آسان تری به 
 Quick ،آن هــا را تجربه کنند. و برای یکپارچه تر کردن این فرآیند
Card UI محتواهــا و خدمات متنوع را در یک رابط کاربری کاربر-

محور با طراحی شبیه به طراحی رابط کاربری تلفن های همراه از لحاظ 
بصری در دســته بندی هایی مانند موســیقی، بازی ها و ورزش قرار 

می دهد.
به علاوه، کاربران به لطف فن آوری امنیت پیشرفته و یک سیستم 
عامل بهینه سازی شده با سطوح بالایی از ثبات، امنیت و یکپارچگی 

در سراسر تجربه تماشا، مورد محافظت قرار می گیرند.
با افزایــش تعداد تلویزیون های هوشــمند مجهز به جدیدترین 
به روزرســانی webOS، محتواسازان و تأمین کنندگان خدمات نیز 
فرصت های بیشتری را برای ارائه محتواها، خدمات و ویژگی های جدید 

به تعداد بیشتری از مخاطبین خواهند یافت.
شرکت ال جی چشم انداز برجسته خود مبنی بر تبدیل شدن به یک 
پلتفرم رسانه و سرگرمی را به عنوان تغییر ماهیتی که زندگی کاربران 
را با خدمات ارزشــمندتر و مجموعه منحصر بــه فردی از محتوای 
هدفمند، در میان طیف گسترده ای از محصولات خود غنی تر خواهد 
کرد اعلام کرده اســت. WebOS با اســتفاده توسط ۲۰۰ میلیون 
تلویزیون هوشــمند در سراســر جهــان به تکامل خــود از طریق 

به روزرســانی های چشمگیر، به منظور ایجاد تحول مداوم در تجربه 
کاربری مشتریان ادامه خواهد داد. ال جی آماده  است تا سرمایه گذاری 
سنگینی را در پلتفرم webOS  خود انجام دهد تا یک مجموعه عظیم 
و گسترده از خدمات و محتوا برای پاسخ به علایق و سبک های زندگی 
متنوع کاربران و تقویت آستانه رقابت پذیری خود در انتخاب محتوا و 

کاربری آسان تضمین کند.
Baik Seon-pill مدیــر بخش برنامه ریزی محصول شــرکت 
سرگرمی های خانگی ال جی در این باره گفت: “همان طور که بهبود 
مداوم UX و UI پلتفرم webOS نشان می دهد، ال جی سرسختانه 
به ارتقاء امنیت و کاربری آسان متعهد است، تا از برخورداری کاربران 
از یک تجربه امن و بی دردســر در هنگام اســتفاده از محصولات این 
شرکت اطمینان حاصل کند. ما به تلاش برای ارائه تجربه های کاربری 
غنی کننده زندگی به مشتریان خود، با ارائه طیف وسیعی از محتواها 

و خدمات بر روی تلویزیون هایمان ادامه می دهیم. “
جدیدترین نوآوری های شــرکت ســرگرمی های خانگی ال جی 
الکترونیکس از تاریخ 9 تا ۱۲ ژانویه در نمایشگاه CES ۲۰۲۴ غرفه 
ال جی )#۱6۰۰8، مرکز همایش های لاس وگاس( به نمایش گذاشته 

خواهند شد.
بــرای پیگیری اخبار هیجان انگیز ال جی در نمایشــگاه CES از 
 LG Global YouTube و www . l g . c om/ces۲۰۲۴

channel  بازدید کنید.

آشنایی با قابلیت »انتقال وجه به مخاطبین« در اپلیکیشن بلو؛

در این بانک دوستی برنده است

نشــانه هایی از یک هدست واقعیت ترکیبی ارزان تر اپل 
مشــاهده شــده اســت که وجود یک اپل ویژن غیرپرو را 

امکان پذیر می کند.
اپل ویژن پرو پس از معرفی در ژوئن )خرداد و تیر( سال 
گذشته، ماه آینده وارد فروشگاه ها خواهد شد. هنگام معرفی، 
نام انتخاب شده توسط اپل برای هدست واقعیت ترکیبی خود 
باعث تعجب عده ای از افراد شد؛ اما به نظر می رسد این شرکت 
می خواهد نسخه ی غیرپرو را معرفی کند، زیرا در حال حذف 
برچسب »Pro« از Apple Vision در آخرین نسخه ی 

بتا iOS ۱7 است.
در بخشــی از کد منبع دومین بتای iOS ۱7.3 عبارت 
Apple Vision Pro با Apple Vision جایگزین شده 

است.
این نشــان می دهد که اپل می خواهد بــرای زمانی که 

تصمیم به معرفی نسخه ی ارزان تر هدست واقعیت مجازی 
اپل ویژن پرو می گیرد، آماده باشــد. در وب سایت اپل، تب 
ناوبری نیز، محصول را به جای ویژن پرو  با عنوان ویژن ذکر 

کرده است.
حتی قبل از معرفی رسمی اپل ویژن پرو، شایعاتی مبنی 
بر اینکه اپل در حال کار بر روی یک نســخه ی ارزان تر نیز 
بوده است، وجود داشت؛ زیرا قیمت هدست واقعیت مجازی 
اپل از 3۴99 دلار شروع می شود. هنوز مشخص نیست که 
این دو نسخه دقیقاً چه تفاوتی خواهند داشت، اما احتمالاً 
اپل ویژنِ ارزان تر، از مواد درجه یک کمتری استفاده کند و 

ویژگی هایی مانند EyeSight را نداشته باشد.
به گفته مارک گورمن، اپل در نظر دارد قیمت هدســت 
واقعیت مجازی غیر پرو را بین ۱5۰۰ تا ۲5۰۰ دلار در نظر 
بگیرد. با این حال، با توجــه به اینکه اپل ویژن پرو در حال 

حاضر فقط در ایالات متحده عرضه می شود و تا پایان سال 
تنها در چند کشور دیگر عرضه می شود، بعید است که اپل 
ویژن مقرون به صرفه تری تا قبل از سال ۲۰۲5 معرفی شود.

اپل برای رونمایی مدل 
ارزان ویژن پرو آماده 
می شود
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سردار فضل الله کفیل : 

جبهه مقاومت به کابوس بزرگ استکبار جهانی تبدیل شده است 
ایلام -رئیس ستاد اقشار و متخصصین سازمان بسیج مستضعفین با بیان 
اینکه اقشار مختلف بسیج در راستای حل مشکلات مردم در کنار دولت گام 
بر می دارند، گفت: امروز تشکیل جبهه مقاومت با تاسی از فرهنگ بسیج به 

کابوس بزرگ استکبار جهانی تبدیل شده است.
 ســردار فضل الله کفیل روز دو شنبه در اجلاسیه مجمع عالی بسیجیان 
استان ایلام در محل هتل زاگرس با گرامی داشت یاد و خاطره شهدای هشت 
سال  دفاع مقدس و شهدای حادثه اخیر کرمان، اظهار کرد: مردم استان ایلام 
با تقدیم3 هزار شــهید در طول دوران دفــاع مقدس، دین خود را به انقلاب 

اسلامی ادا کرده اند.
وی با بیان اینکه فرهنگ مقاومت به برکت ایثار شــهدا و تفکر بســیجی 
توانسته است به یک فرهنگ جهادی تبدیل شود، افزود: امروز تشکیل جبهه 
مقاومت در نقاط مختلف جهان، به کابوسی بزرگ برای دنیای استکبار و نظام 

سلطه تبدیل شده است.
سردار کفیل با اشــاره به اینکه مردم غزه با مقاومت و ایستادگی در برابر 
صهیونیسم همانند مردم استان ایلام در دوران دفاع مقدس بدون هیچ گونه 
امکاناتی در مقابل دشمن ایستادگی می کنند و حاضر به ترک سرزمین خود 
نشــده اند، تصریح کرد: با وجود جبهه مقاومت امروز پرچم و چهره اسلام به 
عنوان نمــاد حیات بخش و مقاوم، درجای جای جهــان در حال معرفی به 

جهانیان است.
رئیس ستاد اقشــار و متخصصین سازمان های تخصصی سازمان بسیج 
مستضعفین با تاکید بر گرامیداشت و پاسداشت یاد و خاطره شهدای مقاومت 
به ویژه شــهید حاج قاسم سلیمانی به عنوان سمبل مقاومت، گفت: مجمع 
بسیجیان با عنایت به سخنان مقام معظم رهبری مبنی بر اینکه بسیج یک 
فرهنگ و تفکر است، متشکل از افرادی است که در راه سربلندی نظام مقدس 

جمهوری از هیچ تلاشی دریغ نمی کنند.
وی با تاکید بر اینکه اقشار مختلف بسیج با حضور فرهیختگان و نخبگان 
در راستای حل مشکلات مردم تشکیل شده است، یادآور شد: مجمع بسیجیان 
با جمع آوری ظرفیت های مهم نخبگان و فرهیختگان در تمامی عرصه های 
مختلف اقتصادی، اجتماعی، سیاسی، خانواده و… به حل مسائل مهم کشور 

می پردازد.
سردار کفیل با اشاره به اینکه تنش آبی و جمعیت در حال حاضر ۲ مسئله 
مهم کشور است، افزود: در مجامع بسیج باید راهکارهایی برای حل این مسائل 

ارائه داد و به رفع آنها پرداخت.
رئیس ستاد اقشــار و متخصصین سازمان های تخصصی سازمان بسیج 
مستضعفین یادآور شد: یکی دیگر از موضوعات مهم کشور تقویت جبهه نرم 

است که باید در این مجمع بیش از پیش مورد توجه قرار گیرد.
وی در بخش دیگری از ســخنان خود به برگــزاری انتخابات پیش رو در 
اسفندماه سال جاری اشاره کرد و گفت: نظام کشور عزیز ایران اسلامی، نظامی 
مردم سالار به عنوان یکی از نقاط قوت جمهوری اسلامی است و بر این اساس 
باید تمام توان خود را در راستای افزایش مشارکت حداکثری مردم در انتخابات 

به کار گیریم.
رئیس ستاد اقشــار و متخصصین سازمان های تخصصی سازمان بسیج 
مســتضعفین تصریح کرد: مردم همیشه به عنوان پشتوانه نظام و انقلاب در 
تمام عرصه ها حضور داشته و دارند و مسئولان نیز باید با خدمت رسانی خود 

این حضور را قدر دانسته و به حل مشکلات مردم بپردازند.
وی در پایان با اشاره به حضور چشمگیر مردم ایلام در عرصه هایی مختلف 
از جمله انتخابات، خاطرنشان کرد: استان ایلام همواره در عرصه انتخابات از 
اســتان های پیشرو بوده و مشارکت مردم در پای صندوق های رای یک الگو 

در کشور است.
بسیج در امیدآفرینی و خدمت به جامعه پیشرو است

سردار جمال شاکرمی روز دوشنبه با گرامی داشت یاد و خاطر شهدا به ویژه 
شهدای حادثه تروریستی کرمان، اظهار کرد: شهید سردار حاج قاسم سلیمانی 
از همان روزهای نخست دفاع مقدس با ایستادگی در مقابل دشمن تا دندان 
مسلح، ترس و دلهره  را در دل آنان ایجاد کرد و موجب تقویت روحیه رزمندگان 

اسلام بود.
وی تصریح کرد: شهید سلیمانی بعد از پایان جنگ با تشکیل پدیده نوظهور 
مقاومت به دستور رهبر معظم انقلاب اسلامی توانست بار دیگر لرزه بر اندام 
اســتکبار انداخته و زمینه های پیروزی های پی در پی جبهه مقاومت را پایه 

ریزی کند.
فرمانده ســپاه امیرالمومنین)ع( اســتان ایلام یادآور شد: امروز فرهنگ 
مقاومت به برکت خون شــهدا و ایثارگران و الهام از تفکر بسیجی به تنهایی 
توانسته به عنوان یک فرهنگ دینی اسلامی به جهانیان معرفی شود، امروز 
حرکت مقاوم گونه مردم و تشــکیل جبهه مقاومت در نقاط مختلف دنیا، به 

کابوسی پایان ناپذیر برای دنیای استکبار جهانی تبدیل شده است.
سردار شاکرمی خاطر نشان کرد: مجمع بسیجیان استان ایلام متشکل از 
فرهیختگان و نخبگان علمی در همه عرصه ها توانسته است با رصد مشکلات 
مردم در جامعه در ســریع ترین زمان ممکن این مشــکلات را رفع کند، این 
مجمع در تلاش اســت تا بتواند چهره محرومیت را از استان زدوده و در این 

راستا از هیچ تلاشی فروگذار نخواهد بود.
تفکر بسیجی موجب اقتدار و سربلندی نظام شده است

 معاون سیاسی و امنیتی اســتاندار ایلام با بیان اینکه بسیجیان در همه 
عرصه های علمی و فکری همواره الگو و پیش گام بوده اند، اظهار کرد: بسیج، 
پیشرو در خدمت و امیدآفرینی در جامعه است و هر جا کشور نیاز به تفکر و 
پشتکار بسیج داشت، بسیج با تمام نیرو قبل از همه در صحنه ها حاضر بوده و 

برای رفع مشکلات و دغدغه های مردم تلاش کرده است.
محمد ســبحان حسنی گفت: پیروزی انقلاب اسلامی و گسترش آن در 
دنیا موجب اضمحلال رژیم صهیونسیتی خواهد شد و امروز شکل گیری جبهه 
مقاومت در منطقه و حتی سایر کشــورهای آزادی خواه، برگرفته از همین 

موضوع است.
اجلاس مجمع بسیجیان استان ایلام با حضور سردار کفیل رئیس مرکز 
راهبردی و اندیشه ورزی سازمان بسیج مستضعفین، سردار شاکرمی فرمانده 
سپاه امیرالمومنین)ع( استان، شماری از مدیران کل دستگاه های اجرایی و 
جمع زیادی از بســیجیان این استان در محل هتل زاگرس شهر ایلام برگزار 

شد.
در پایــان این اجــلاس، بیانیه مجمع بســیجیان در محکومیت حادثه 
تروریستی کرمان قرائت و با ندای الله اکیر مورد تاکید و تائید حضار قرار گرفت.

پیشرفت فیزیکی ۶۵ درصدی تقاطع غیر همسطح 
»راهجرد« در استان مرکزی

اراک- خبرنگار روزگار ما- خورشیدی
مدیرکل راهــداری و حمل و نقل جاده ای اســتان 
مرکزی از پیشــرفت فیزیکــی 65 درصدی تقاطع غیر 

همسطح راهجرد خبر داد.
به گزارش پایگاه خبری وزارت راه و شهرسازی از استان 
مرکزی، مهرداد جهانی مدیرکل راهداری و حمل و نقل 
جاده ای استان مرکزی اظهار کرد: عملیات اجرایی احداث 
پل در سه راهی خرازان شهرستان تفرش با استفاده از 3۰ 

باکس بتنی پیش ساخته شروع شده است.
وی تصریح کرد: با پیگیری های به عمل آمده تقاطع 
غیرهمســطح راهجرد در محور اراک- سلفچگان که به 
نوعی ورودی شهرستان آشتیان محسوب می شود، در 
سنوات گذشته دارای پیشرفت فیزیکی 5 درصدی بوده 
ولی با اقدامات صورت گرفته و پیگیری های انجام شده 
در یک سال اخیر، پیشرفت فیزیکی پروژه به 65 درصد 

رسیده است.
مدیرکل راهداری اســتان مرکزی با بیان اینکه برای 
احداث این تقاطع 9 ابنیه احداث شده که یکی پل اصلی 
و 8 پــل مختلف برای هدایت آب های ســطحی در نظر 
گرفته شده است، افزود: عملیات ساخت پل و ابنیه ها به 
اتمام رســیده و بعــد از نــوروز ۱۴۰3 عملیات اجرای 
مسیرهای دسترسی )رمپ و لوپ ها( شروع خواهد شد، 

اعتبار اجرایی این طرح ۴۰۰ میلیارد ریال است.
تعریض 46 کیلومتر از محور آهنگران - 

ساروق - کمیجان
جهانی با اشــاره به مطالبه مردم در خصوص تعریض 
محور کمیجان، ساروق، آهنگران و اراک بیان کرد: این 
محور از سه راهی آهنگران به سمت ساروق و در ادامه به 
شــهر کمیجان حدود 5۴ کیلومتر اســت که پیشرفت 
فیزیکــی تعریض این محور۱۰ درصد بوده که بحمدالله 
طی ۲ سال اخیر با توجه به قراردادهای مختلف به صورت 
مقطعی در اجرای کار با پیمانکاران منعقد شــد و از 5۴ 

کیلومتر آن ۴6 کیلومتر تعریض شده است.
وی ادامــه داد: البته برای تعریــض این محور فقط 
زیرســازی و آســفالت انجام نداده ایم، بلکه حدود 3۲ 
دســتگاه انواع پل در طول این محور از ۲ طرف نیازمند 
تعریض بودند که بخشی از آن ها توسط پیمانکار و بخشی 
نیز به جهت تسریع در روند اجرا به صورت امانی توسط 
اداره راهداری و حمل و نقل جاده ای شهرستان کمیجان 

صورت گرفت.
وی افزود: این پروژه در صورت فراهم بودن شــرایط 
جوی مناسب تا پایان سال به اتمام می رسد در غیر این 
صورت، بعد از ایام نوروز آســفالت این محور تکمیل و به 
بهره برداری خواهد رسید. ضمن آنکه بر اساس موافقت 
سازمان راهداری پس از تکمیل زیرسازی، تعریض و دیگر 
اقدامات روکش آسفالت آن نیز به طور کامل اجرا می شود 

که البته هم اینک بخشی از آن انجام شده است.
این مقام مسئول همچنین یادآور شد: در گردنه وفس 

شهرستان کمیجان نیز نقاط حادثه خیزی داشتیم که 
رفع خطر شده است.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان مرکزی 
مهمترین رســالت و خط قرمز ســازمان را ایمن سازی 
راه های مواصلاتی کشور عنوان کرد و بیان کرد: همکاران 
ما در ادارات سطح استان برای انجام فعالیت های راهداری 

در راستای افزایش ایمنی و رفع نقاط حادثه خیز به طور 
روزانه به ســطح جاده ها اعزام می شوند؛ علاوه بر اجرای 
نقاط حادثه خیز مصوب، اقداماتی به صورت جاری انجام 
می دهیم تا بتوانیم ایمنی را برای مردم به ارمغان بیاوریم 

تا از حوادث جاده ای کاسته شود.

برگزاری بیست و ششمین جلسه شورای مسکن استان 
به ریاست استاندار بوشهر 

مدیر کل راه و شهرسازی استان بوشهر از برگزاری بیست و ششمین جلسه شورای مسکن در 
سال جاری به ریاست استاندار خبر داد. 

به گزارش پایگاه خبری وزارت راه و شهرسازی از بوشهر بیست و ششمین جلسه شورای مسکن 
استان در سال جاری به ریاست محمدی زاده استاندار بوشهر و با حضور هادی رستمیان معاون 
هماهنگی امور عمرانی اســتانداری، سید محمود دستغیبی  مدیر کل  راه وشهرسازی استان 
بوشهر و سایر مدیران دســتگاههای اجرایی عضو شورا و فرمانداران شهرهای استان به صورت 

حضوری در جلسات استانداری بوشهر برگزار شد.
سید محمود دستغیبی مدیر کل راه و شهرسازی استان بوشهر با اشاره به موارد مهم ذکر شده 
در جلسه گفت: با عنایت به تاکید رییس جمهوری در تسریع ساخت واحدهای نهضت ملی باید 
تمامی دســتگاه های اجرایی و خدمت رسان در پروژه نهضت ملی مسکن بیش از پیش پای کار 

باشند.
دســتغیبی در خصوص آخرین وضعیت طرح اقدام ملی مسکن اظهار کرد: براساس اقدامات 
انجام شــده تا کنون 78۰۴9  نفر در استان بوشهر نسبت به ثبت نام در طرح اقدام ملی مسکن 
اقدام کرده اند که از این تعداد تا کنون 63۰۲7  نفر واجد شرایط هستند که 63۰۲ نفر مبلغ اولیه 

۴۰ میلیون را واریز وجه انجام داده اند.
در ادامه این جلسه مسائل عمده ای که فرمانداران در پیشبرد طرح نهضت ملی مسکن با آن 

مواجه هستند مطرح شد و مورد رسیدگی قرار گرفت.

بیش از 304 کیلومتر لوله گذاری آب در استان اصفهان
بیش از 3۰۴ کیلومتر اصلاح و توسعه شبکه آب در 9 ماهه سال جاری در سطح استان اصفهان 

انجام شد که این میزان ۲۰ درصد بیش از برنامه پیش بینی شده است.
اصفهان سپیده سلیمی خبرنگار روزگارما 

مدیرعامل آبفای استان اصفهان با اعلام این خبر افزود: پیشرفت کلی طرح های درحال اجرای 
این شــرکت قابل توجه است، به طوری که در 9 ماهه سال جاری شاهد ۱۲7 کیلومتر توسعه و 
۱۱8 کیلومتر اصلاح شــبکه آب و حدود 59 کیلومتر لوله گذاری خطوط انتقال آب در اســتان 

هستیم. 
حسین اکبریان طول شبکه توزیع آب استان اصفهان را ۱7 هزار 7۱۴ کیلومتر عنوان کرد و 
گفت: طول شبکه توزیع آب استان 5 درصد طول شبکه توزیع آب کل کشور را شامل می شود 
که ۱۲ هزار و 5۰۰ کیلومتر آن در بخش شهری و 5 هزار و ۲۰۰ کیلومتر آن در بخش روستایی 

است.  
وی در خصوص خطوط انتقال آب گفت: در حال حاضر طول خطوط انتقال آب استان 5 هزار 
و 583 کیلومتر است که ۲ هزار و 6۴3 کیلومتر آن در بخش شهری و ۲ هزار و 9۴۰ کیلومتر آن 

در بخش روستایی قرار دارد. 
مدیرعامل و رییس هیات مدیره آبفای استان اصفهان به طرح جهاد مخزن سازی که در آبفای 
اســتان اصفهان در حال اجرا اســت اشاره کرد و افزود: حجم کل مخازن استان اصفهان در حال 
حاضر بیش از ۱ میلیون و ۲۲۴ هزار  متر مکعب اســت که بر اســاس طرح جهاد مخزن سازی، 

ساخت مخازن رو به افزایش است. 
اکبریان با بیان اینکه ارائه خدمات پایدار به مردم استان اصفهان از نخستین و مهم ترین وظیفه 
های شرکت آبفا است، خاطر نشان ساخت: در همین راستا تلاش می شود که از تمامی ظرفیت 

های در اختیار به بهترین شکل ممکن بهره برداری شود.

تولید و پخش 12۵ هزار تن آسفالت در اراک 
اراک- خبرنگار روزگار ما- خورشیدی

شهردار اراک گفت: از ابتدای سال جاری تاکنون، ۱۲5 هزار تن آسفالت تولید و در معابر شهر 
اراک پخش شده است.

در سال آینده برنامه جامعی برای نهضت آسفالت سطح شهر اراک خواهیم داشت. 
سطح همکاری دستگاه های خدمات رسان با مجموعه شهرداری اراک، بسیار خوب و مطلوب 

می باشد
به گزارش اداره ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اراک، دکتر محمودی در یکصد و بیست 
و ســومین صحن علنی شورای اسلامی شهر، ضمن گرامیداشت یاد و خاطره شهید سلیمانی و 
شهدای سلیمانی و همچنین شهدای کربلای پنج، اظهار داشت: از ابتدای امسال، تولید و پخش 
۱۲5 هزار تن آسفالت در شهر اراک محقق شده که  درخصوص کیفیت آسفالت پخش شده، آن 
قسمت از معابر که توسط فینیشر آسفالت توزیع شده از کیفیت خوبی برخوردار می باشد و در 
کوچه های چند متری که آســفالت به صورت دستی پخش شده و امکان حضور فینیشر میسر 

نبوده، در برخی موارد سطح کیفیت تا حدودی کاهش داشته است.
وی تاکید کرد: در ســال آینده برنامه جامعی برای نهضت آسفالت سطح شهر اراک خواهیم 

داشت. 
شهردار اراک تصریح کرد: موضوع ساماندهی دست  فروشان و وانت بارهای سطح شهر که در 

حال تبدیل شدن به یک معضل حاد می باشد، را در دست پیگیری داریم.
دکتر محمودی ادامه داد: در این هفته با پنج گروه ســرمایه گذار اعم از افراد و هولدینگ ها 
پیرامون موضوعات سرمایه گذاری مذاکره و نشست داشتیم که یکی از موارد مذاکره با سه شرکت 
تولید کننده اتوبوس های برقی و دیزلی بود که ما حاصل آن لایحه خرید 3۰ دستگاه اتوبوس در 

راستای تقویت ناوگان حمل و نقل عمومی و کاهش آلودگی هوا است، که به شورا ارائه شد.
شهردار اراک تصریح کرد: تمامی مصوبات شورای ترافیک استان شامل دور برگردان ها، مسیرها 

و اصلاحات هندسی معابر در حال اجرا است.
وی با بیان اینکه طرح بهبود و نگهداشت شهر ادامه دارد، از اجرای یک نورپردازی زیبا و خاص 

در شهر اراک ویژه ۲۲ بهمن جشن پیروزی انقلاب خبر داد.
دکتر محمودی با بیان اینکه ساماندهی تابلوهای راهنما و علائم ترافیکی سطح شهر در حال 

انجام است، گفت: اصلاح هندسی مسیرهای آرامستان اراک در دست اجرا می باشد .
وی ادامه داد: براساس برنامه ریزی های صورت گرفته هفته ای دو پرونده از مشکلات، مسائل 

و معضلات موجود در سطح مناطق را جهت رفع، بررسی می نماییم.
شهردار اراک اظهار کرد: پاساژ طلا ناامن ترین مرکز تجاری و عمومی شهر اراک است، مدیریت 
شهری برای آن برنامه ویژه دارد و هر هفته با حضور کارشناسان ایمنی و آتش نشانی و در صورت 

نیاز دعوت از مالکین و استفاده کنندگان بررسی هایی در این خصوص انجام می شود.
دکتر محمودی همچنین با بیان اینکه سطح همکاری دستگاه های خدمات رسان با مجموعه 
شهرداری اراک بسیار خوب و مطلوب می باشد، افزود: طی برگزاری جلسه با شرکت توزیع برق، 
پروژه ای جهت ساماندهی کابل های برق و همچنین برداشت تیرهای برق از سطح شهر اراک در 
راســتای زیباسازی سیما و منظر شهری اراک داریم که طرح و لایحه آن به شورا ارسال خواهد 

شد.

سرزمین من

مشهد سیده زهرا حیدری-معاون صنایع دستی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی خراسان رضوی گفت: گردهمایی و مراسم تجلیل از بانوان کارآفرین هنرمند 

سرزمین خورشید برگزار و ۱۲ بانوی هنرمند تجلیل شدند.
رضا ابراهیم نیا در مراسم تجلیل از بانوان برگزیده گفت: بانوان در تمام عرضه های فرهنگی، 
اجتماعی و اقتصادی نقش بسزایی دارند و هدایت گر جریان زندگی خانوادها را برعهده دارند. 
 وی با بیان این که فعالیت بانوان کارآفرین همراه با عاطفه مادری است، ادامه داد: بازاریابی 
و استفاده از ظرفیت های دیجیتال مارکتینگ برای کسب و کارهای بانوان کارآفرین ضروری 

است. 
 وی تصریح کرد: برنامه های آموزشــی در حوره بازاریابی و برندینگ برای کارآفرینان و 
هنرمندان صنایع دستی در دستور کار داریم که امیدواریم با حضور بانوان کارآفرین زمینه 

رشد، شکوفایی و موفقیت بیشتر فعالان حوزه صنایع دستی فراهم شود. 
 ابراهیم نیا گفت: با توجه به اتصال صنایع دستی به بخش گردشگری و نهادینه کردن 
صنایع دستی به عنوان سوغات سفر گردشگران و زائران امیدواریم بازار فروش صنایع دستی 

رونق بگیرد. 
 همچنین محمد امین بابایی مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان خراسان رضوی 
در این جلسه گفت: بهره برداری مطلوب از صنایع دستی می توانید زمینه شکوفایی اقتصادی 
کشور را فراهم کند و حتی به خارج شدن اقتصاد از تکیه به فروش نفت و بستن سر چاه های 

نفت کمک کند. 
 وی ادامه داد: اگر زنجیره تولید و فروش صنایع دســتی در قاب بخش تعاون فعال شود 
دولت نیز می تواند حمایت های مادی و معنوی بیشــتری را داشته باشد. وقتی هنرمندان 
صنایع دستی در قالب تعاونی فعالیت کنند خارج از نوبت دیگر متقاضیان از اعتبارات بخش 
تعاون نیز می توانید استفاده کنید. بخش تعاونی علاوه بر این که سرمایه های خرد را به کار 

می گیرد، از دانش و توان فکری و مدیریتی اعضا نیز استفاده می کند. 
 بابایی یادآور شد: هنرمندان صنایع دستی در حوزه تولید آثار فاخر و ارزشمند توای بالایی 
دارند اما در دو حوزه بازاریابی و فروش خلاء و ضعف دارند که برای رفع این چالش می  توانند 

از ظرفیت بخش تعاون استفاده کنند. 
 همچنین هادی ابوی، رئیس اتاق تعاون استان خراسان رضوی به ظرفیت و توان بانوان 
هنرمند استان اشاره کرد و گفت: ساختار تعاونی ها به گونه ای است که همه آحاد جامعه 

می توانند در این بخش فعالیت کنند. 
 در پایان این مراســم که با همت تعاونی تامین نیاز هنرمندان پاتوق هنر مشهد برگزار 
شد، از ۱۲ بانوی کارآفرین و خادم هنر با اهدای تندیس دست ساز ایرانی و تندیس جشنواره 

لوح یادبود تجلیل شد. 
 در حاشیه این مراسم، نمایشگاه صنایع دستی به همت هنرمندان برگزار شد و محسن 

داوری معاون استاندار و فرماندار مشهد نیز از این نمایشگاه بازدید کرد.

بانوان کارآفرین هنرمند 
سرزمین خورشید تجلیل 
شدند

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان همدان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک اسدآباد

هیأت موضوع قانون تعیین وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سندرسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده ۱3 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 

وساختمانهای فاقد سندرسمی.
برابررای شماره۱402/5543مورخ۱8/ ۱402/07هیأت اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقدسندرسمی مستقردرواحدثبتی حوزه ثبت ملک اسدآبادتصرفات مالکانه 
بلامعــارض متقاضی خانــم زهراعزیزی حشــمت فرزند حمدالله به شــماره شناســنامه930صادره 
ازاسدآباددرششــدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت48950/26مترمربع  در قسمتی از پلاک 
شماره 37 اصلی واقع در بخش 6 همدان حوزه ثبت ملک اسدآباداراضی روستای علی آبادپیرشمس 
الدین خریداری ازمالکان رسمی وراث مرحوم رضامرادی بهروز محرزگردیده است.لذابه منظوراطلاع 
عموم مراتب دردو نوبت به فاصله ۱5روز آگهی می شودودرصورتی که اشخاص نسبت به صدورسند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشــته باشندمی توانندازتاریخ انتشاراولین آگهی به مدت دوماه اعتراض 
خودرا به این اداره تسلیم وپس ازاخذرسید،ظرف مدت یک ماه ازتاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست 
خود رابه مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی اســت درصــورت انقضای مدت مذکوروعدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سندمالکیت صادرخواهدشد. 
   علی اکبرشعبانی

سرپرست ثبت اسناد واملاک اسدآباد
نوبت چاپ اول:  ۱402/۱0/05 
نوبت چاپ دوم:  ۱402/۱0/20

م الف :  994  

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان همدان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک اسدآباد

هیأت موضوع قانون تعیین وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سندرسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده ۱3 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 

وساختمانهای فاقد سندرسمی.
برابررای شــماره۱402/7466مورخ20/ ۱402/09هیــأت اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقدسندرســمی مستقردرواحدثبتی حوزه ثبت ملک 
اســدآبادتصرفات مالکانــه بلامعارض متقاضــی محمودصفری فرزند عربعلی به شــماره 
شناسنامه9۱صادره ازاسدآباددرششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت6843مترمربع 
در قسمتی از پلاک شماره 67 اصلی واقع در اسدآباداراضی روستای خاکریز دربخش 6همدان 
حوزه ثبت ملک اسداباد خریداری ازمالک رسمی قربان خان فرزندتقی موضوع سند شماره 
32042 مورخه ۱354/05/20 دفتر ۱6 اســدابادمحرزگردیده است.لذابه منظوراطلاع عموم 
مراتــب دردو نوبت به فاصله ۱5روز آگهی می شــودودرصورتی که اشــخاص نســبت به 
صدورسند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشندمی توانندازتاریخ انتشاراولین آگهی به مدت 
دوماه اعتراض خودرا به این اداره تسلیم وپس ازاخذرسید،ظرف مدت یک ماه ازتاریخ تسلیم 
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کسب ارزش افزوده بالا با احداث شهرک کیف وکفش، پوشاک و 
فرآوری مواد معدنی دراصفهان

اصفهان سپیده سلیمی خبرنگار روزگارما، سیاست 
این است که دراستان اصفهان ناحیه صنعتی و شهرک 
صنعتی جدید ایجاد نشود، چرا که همه ظرفیت ها دراین 
خطه اشباع شده است اما این بدان معنا نیست که ایجاد 
شهرک ها ی صنعتی در اصفهان صفر خواهد شد ، هدف 
این است که  درشهرک های صنعتی فعلی طرح توسعه 
دنبال شــود تا ســرمایه گذاران بتوانند در این نواحی 
مشغول به کار شــوند. در چند نقطه از استان  اصفهان 
قابلیت ایجاد شــهرک های صنعتی تخصصی از جمله 
کیف و کفش ، پوشــاک ،فرآوری مواد معدنی ، غذایی و 
دارویی وجود که این شــهرک ها دارای زنجیره ارزش 
بسیار بالایی هستند که منجربه شکوفایی اقتصاد استان 

اصفهان میشوند.
درهمین پیوند و برای اطلاع ازتسهیلات و امکاناتی 
که شرکت شــهرک های صنعتی برای استقرار شرکت 
های دانش بنیان در شهرک های صنعتی، قابلیت های 
ایجاد شده برای شهرک های صنعتی با ارزش افزوده بالا، 
ایجاد امکانات خدماتی در شهرک های صنعتی و  شهرک 
های صنعتی سبز به سراغ مدیرعامل شرکت شهرک های 
صنعتی اســتان اصفهان رفتیم که ایشــان به سوالات 

اختصاصی خبرنگار  ربیع در این زمینه پاسخ گفت.
رسول سواری، درگفتگو با خبرنگار ربیع درباره وجود 
شهرک های صنعتی سبز دراین خطه پاسخ داد: شهرک 
صنعتی ســبز دارای ملاحضات و ملاک هایی است که 
برای ارزیابی شهرک های صنعتی به آن استناد میشود 
و ما در سال قبل جزو شهرک های صنعتی برتردر زمینه 

رعایت اصول محیط زیست بودیم .
1200 هکتار فضای سبز در شهرک های 

صنعتی اصفهان
وی درباره اینکه چه میزان از مساحت شهرک های 
صنعتی استان اصفهان مطابق با اصول محیط زیست به 
فضای سبزاختصاص داده شده است افزود: کل مساحت 
شهرک های صنعتی استان اصفهان ۱۲ هزار هکتار است 
که از این میان ۱۲۰۰ هکتار آن فضای سبز است  و ۱5 
درصد واحد های صنعتی ایجاده شــده در این واحدها 

دارای شاخصه صنعت سبز هستند.
وی دررابطه با توســعه فضای فیزیکی شهرک های 
صنعتی که جزو سیاست شرکت شهرک های صنعتی 
است توضیح داد: به هیچ عنوان با تاسیس ناحیه صنعتی 
و شــهرک صنعتی جدید در اســتان اصفهان موافقت 

نمیشود ؛چرا که همه ظرفیت ها در این خطه اشباع شده 
است ، اما سیاست ما طرح توسعه شهرک های صنعتی 
فعلی است که سرمایه گذاران می توانند در این نواحی 

مشغول به کار شوند.
وی دررابطه با تاســیس شهرک پوشاک در اصفهان 
گفت: برای تاسیس این شهرک سازمان صنایع کوچک 
تایدیه آن را صادر کرده است و ما منتظر تایدیه از شورای 
برنامه ریزی اســتان هســتیم ، از ابتدای سال ۱۴۰3 
عملیات زیر ســاخت برای احداث شهرک پوشاک در 
اســتان انجام و واگذاری زمین به واحد های پوشــاک 

صورت خواهد گرفت.
احداث شهرک فرآوری مواد معدنی در 

نایین دارای زنجیره ارزش بسیار بالایی است 
مدیرعامل شــرکت شــهرک های صنعتی استان 
اصفهان، با اشــاره به اینکه اضافه شــدن شهرک های 
صنعتی جدید در کشور آسیب های زیادی را به همراه 
دارد افزود: باید تنها شهرک های صنعتی فعلی را توسعه 
دهیم و ایــن امکان را ایجاد کنیم که این شــهرک ها 
پذیرای بیشتری از واحدا های صنعتی باشند، البته این 
توسعه ها در بیرون از شعاع 5۰ کیلومتری شهر هاست 

.
ســواری ادامه داد: البته نمی توانیــم بگویم ایجاد 
شــهرک ها ی صنعتی باید صفر شود در چند نقطه از 
اســتان قابلیت ایــن وجود دارد که شــهرک ها با نگاه 
تخصصی با وسعت بالا ایجاد شود مانند شهرک کیف و 
کفش  که نیاز استان است و دارای زنجیره ارزش بسیار 

بالایی است .
 وی تصریح کرد:احداث شهرک فرآوری مواد معدنی 
که قرار اســت در نایین احداث شــود نیز دارای ارزش 
زنجیره بالایی است که امیدواریم تا پایان امسال بتوانیم 
مجوزهای قانونی این شهرک را دریافت کنیم چرا که این 
طرح مزیت های بســیاری برای اســتان اصفهان دارد 
همچنین مزیت بســیار خوبی برای اســتان های یزد، 
کرمان و خراسان به همراه دارد  که می توان از ظرفیت 

های مغفول مانده معادن به خوبی استفاده کرد .
وی ادامه داد:با ایجاد شــهرک صنعتی فرآوری مواد 
معدنی در نایین از فروش مواد خام مواد معدنی خارج از 
استان اصفهان جلوگیری میشود و ارزش افزوده بسیاری 

برای سرمایه گذاران به همراه خواهد داشت.
ضرورت ایجاد شهرک صنعتی مواد غذایی و 

صنایع دارویی درغرب اصفهان
ســواری، با اشاره به اینکه سیاست ما پرهیز از ایجاد 
شــهرک های محلی است بیان داشت:اما ظرفیت های 
بالقوای در غرب استان اصفهان وجود دارد که می توان 
درآن مناطق شــهرک صنعتی مــواد غذایی و صنایع 
دارویی ایجاد کرد که بــرای منطقه دارای مزیت های 

بسیار خواهد بود وآلاینده گی ندارد.
مدیرعامل شــرکت شــهرک های صنعتی استان 
اصفهان درپاسخ به این پرسش که آیا قصد توسعه شهرک 
های صنعتی دراصفهان را نیز دارید پاسخ داد: این شرکت 
برنامه ای برای توســعه شــهرک هــای صنعتی چون 
مبارکه،سجزی،جی ، مورچه خورت، سروش بادران و.... 

ندارد .
اختصاص۵0 کارگاه استیجاری برای دانش 

بنیان ها
وی درباره تهســیلاتی که بــرای واگذاری زمین به 
شرکت های دانش بنیان در شهرکهای صنعتی مد نظر 
قرار گرفته اســت به ربیع گفت: برای واگذاری زمین به 
شــرکت های دانــش بنیان در شــهرک های صنعتی 
برخوردار تشریفات قانونی و مزایده برای واگذاری زمین 
وجود ندارد همچنین اقساط طولانی مدت زمین برای 

دانش بنیان ها در نظر گرفته شده است .
وی تاکید کرد:امســال 5۰ کارگاه استیجاری برای 

دانش بنیان ها یی که نیاز به استقرار دارند در نظر گرفته 
شده است.

وی دربــاره نظام اســتقارار صنایع در شــعاع 5۰ 
کیلیومتری شهر ها و اینکه این مقیاس ها چگونه اندازه 
گیری میشــود تصریح کرد: ســازمان محیط زیست و 
ســازمان مدیریت و برنامه ریزی محدوده شــعاع 5۰ 
کیلومتری شهر ها را مشخص می کنند و ما در این زمینه 

تصمیم گیرنده نیستم .
توسعه صادارت نیاز به مباحث لجستیکی 

قوی دارد
این مقام مســئول ، با اشاره به اینکه توسعه صادارت 
نیاز به مباحث لجســتیکی قوی دارد افزود:  باید برای 
شهرک های صنعتی مورچه خورت، سجزی،جی پیش 
بینی مترو در آینده انجام شود و اگر دولت تسهیلاتی را 
برای بروز رسانی ماشین آلات برقی در واحد های صنعتی  

انجام دهد ما استقبال می کنیم .
وی با اشــاره به اینکه درحال حاضر 5۰ درصد از آب 
مورد نیاز شــهرک های صنعتی استان اصفهان تامین 
میشود افزود:۱5۰۰ لیتر بر ثانیه در شهرک های صنعتی 
به آب نیاز داریم کــه تقریبا حدود 75۰ لیتر آن تامین 
شده اســت ، امســال همچنین در 8 شهرک صنعتی 
عملیات فیبر نوری انجام میشود و 3۱ شهرک صنعتی 

هم در گذشته مجهز به قیبر نوری شده اند.

مسائل حوزه آب شهرستانهای دلیجان و محلات در 
نشست تخصصی هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی 

بررسی شد
اراک- خبرنگار روزگار ما- خورشیدی

در جلسه ای که عصر شنبه ۱6 دی ماه با حضور رضایی معاون برنامه ریزی و اقتصادی وزیر 
نیرو ، سلیمی نماینده مردم  شهرستانهای دلیجان و محلات در مجلس شورای اسلامی و عباسی 
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی درمحل هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی 

برگزار شد ، وضعیت تامین آب در شهر و روستاهای دلیجان و محلات بررسی شد.
در این جلســه در خصوص وضعیت تامین اعتبار اجرای پروژه های آبرســانی به شهرها و 
روستاهای محلات و دلیجان بحث و تبادل نظر صورت گرفت و مقرر گردید برای برخی از پروژه 

های اولویت دار ، اعتبار لازم تامین گردد.

آمادگی حوزه هنری جهت تولید و چاپ کتاب در استان 
ایلام

/رئیس حوزه هنری ایلام از آمادگی این حوزه جهت نهضت تولید و چاپ کتاب در استان بر 
اساس سند زیست بوم خبر داد.

سعید خیرالهی امروز سه شنبه با اعلام این خبر اظهار داشت: حوزه هنری انقلاب اسلامی 
استان ایلام در نظر دارد بیش از ۲۰ عنوان کتاب با اولویت موضوعاتی که منطبق با سند زیست 

بوم فرهنگی و هنری استان منتشر کند.
وی افزود: موضوعاتی چون تاریخ شفاهی دفاع مقدس و انقلاب اسلامی در استان، پژوهش 
های مبتنی بر زیســت بوم استان، دین و آیین، شعر، داستان، نمایشنامه، رمان، ادبیات بومی 

و... مورد حمایت حوزه هنری قرار می گیرد.
رئیس حوزه هنری استان ایلام افزود: مولفان، نویسندگان و شاعران ارجمند ایلامی می توانند 

یک نسخه از آثار چاپ نشده خود را برای بررسی و تأیید به حوزه هنری ایلام ارسال کنند.
خیراللهی در پایان خاطرنشان کرد: تمامی مراحل صفحه آرایی، طراحی جلد، کسب مجوز 

و انتشار آثار و کتابهای منتخب با حمایت حوزه هنری استان ایلام انجام خواهد شد.

آغاز پروژه اصلاح شبکه برق روستای چم جنگل 
سیروان

مدیر توزیع برق سیروان از آغاز پروژه اصلاح شبکه برق روستای چم جنگل این شهرستان 
خبر داد

 مظفر رشــیدی فر اظهار داشت: این پروژه در راستای کاهش تلفات ، جلوگیری از سرقت 
انرژی ، رفع نقاط خطر، کاهش خاموشی و همچنین افزایش پایداری شبکه در این روستا اجرا 

می شود.
 وی افزود: این طرح برق رســانی با حجم فیزیکی ۱9۰۰ متر شبکه با اعتبار 5میلیارد ریال 

درحال اجرا می باشد.
 مدیر توزیع برق شهرســتان سیروان گفت: پروژه اصلاح شبکه برق روستای چم جنگل به 

زودی و درآینده نزدیک به مرحله بهره برداری خواهد رسید.
رشــیدی فر در پایان از مدیر عامل شرکت توزیع نیروی برق استان بابت توجه ویژه به این 

شهرستان تشکر و قدردانی کرد.

سرزمین من

آگهی  فقدان  سند  مالکیت
نظر  به  اینکه  ششدانگ  اعیانی  یک  واحد آپارتمان مسکونی  بشماره  ۱059۱ فرعی  از  مفروزی 9573 
فرعی از  قطعه  62 طبقه  یک  از  73 – اصلی  واقع در  بخش  3  اردبیل بشــرح  دفتر  898 ص  2۱6 بنام  
خانم رفیقه  رنجبر  نوجه ده  ســند  ثبت  و  صادر  گردیده  بود و  ششــدانگ  ســند  مزبور  به علت  سهل  
انگاری در  دســت  مشــار الیه  مفقود  شده  است  فلذا  مالک  برای  این  پلاک  برابر  در خواست  وارده  
بشماره ۱059053 مورخه  ۱402/9/30 تقاضای  صدور  سند  مالکیت المثنی  را نموده  است  لذا  مراتب  
طبق بخشــنامه  شــماره  353 تاریخ  ۱402/۱0/۱3 بدفاتر  اســناد رسمی  سراسر  کشور  ابلاغ  سپس  در  
اجرای  تبصره  یک  ماده  ۱20 اصلاحی  قانون  ثبت  موضوع  یکبار  در  روزنامه  اگهی  گردیده که  هر  
کس  ادعائی  بوجود  ســند  مالکیت یا  ســند  معامله  بنام  خود داشــته  باشند  ظرف  مدت  ده  روز پی  از  
تاریخ  انتشار این اگهی  دلایل  قانونی و  یا اصل  سند  مالکیت  را  با اخذ  رسید  تسلیم  این  اداره  نمایند 
بدیهی  اســت پس  از  انقضای  مدت  مقرره  پس  از  طی تشــریفات  قانونی  ششــدانگ  سند  فوق  سند  
مالکیت  المثنی بنام  خانم  رفیقه رنجبر نوجه  ده  سند  صادر  و تسلیم  خواهد  شد و  سند  اولیه  از  درجه  
اعتبار  ســاقط  خواهد شــد  در  اجرای  اســتاندارد  سازی  نسبت  به پلاک فوق  شماره  بایگانی  ۱059۱ 
فرعی  از  73- اصلی  واقع در  بخش  3  اردبیل منظورشــده  اســت  . م  الف 789-تاریخ  انتشار  آگهی  :  

 ۱402/۱0/20
رضا  احمدیان – رئیس  اداره  ثبت  اسناد  و املاک  منطقه  یک  اردبیل

آگهی  فقدان  سند  مالکیت
نظر  به  اینکه  آقای موســی عوج قیل پنلو علیا  برابر  در خواســت  وارده  بشــماره ۱004۱300 مورخه  
۱402/۱0/۱2  اعلام داشته اند که  سند  مالکیت  ششدانگ  پلاک  ثبتی  2620 فرعی  از  ۱۱5- اصلی  
به  شماره  چاپی  89794۱ ج ۱40۱ به علت نامعلومی مفقود و  پس  از  جستجوی  کامل  پیدا  نشده  است  
علیهذا  مراتب  طبق بخشنامه  شماره  ۱40280003۱840000402  بدفاتر  اسناد رسمی  حوزه تابعه ابلاغ  
سپس  در  اجرای  تبصره  یک  ماده  ۱20 اصلاحی  قانون  ثبت  موضوع  یکبار  در  روزنامه  اگهی  گردیده 
که  هر  کس  ادعائی  بوجود  سند  مالکیت یا  سند  معامله  بنام  خود داشته  باشند  ظرف  مدت  ده  روز 
پی  از  تاریخ  انتشار این اگهی  دلایل  قانونی و  یا اصل  سند  مالکیت  را  با اخذ  رسید  تسلیم  این  اداره  
نمایند بدیهی  است پس  از  انقضای  مدت  مقرره  پس  از  طی تشریفات  قانونی  سند  مالکیت  المثنی 

صادر  و تسلیم  خواهد  شد .
. م  الف 79۱-تاریخ  انتشار  آگهی  :  ۱402/۱0/20 

عابدی- رئیس  اداره  ثبت  اسناد  و املاک  منطقه  دو شهرستان  اردبیل

مفقودی  )اردبیل(
سند کمپانی  خودروی  سواری  پژو تیپ: آر دی  آی  ۱600 مدل  ۱382 به  شماره  موتور  22368206۱83 
و  به  شــماره  شاســی  0082۱0594۱ و  به  شماره  پلاک  ایران  9۱-349 ی 84 بنام  کریم  پارسا  حسین  

حاجیلو  به  شماره  ملی  5049867827 مفقود  گردیده  و از  درجه اعتبار  ساقط میباشد.

مفقودی  )اردبیل(
ســند کمپانی  خودروی  ســواری  دوو تیپ: اســپرو مدل  ۱993 به  شماره  موتور  ۱2086۱ و  به  شماره  
شاسی  702064 و  به  شماره  پلاک  ایران  ۱5-838 ط 72 بنام  علی قربانی  به  شماره  ملی  2754206000 

مفقود  گردیده  و از  درجه اعتبار  ساقط میباشد.

مفقودی  )اردبیل(
کارت ماشین و برگ سبز  خودروی  سواری  پراید تیپ: جی تی ایکس آی مدل  ۱388 به  شماره  موتور  
3۱55739 و  به  شماره  شاسی  ۱4۱2288344550s و  به  شماره  پلاک  ایران  9۱-973 و ۱9 بنام  علی 

شاهین  به  شماره  ملی  ۱660039576 مفقود  گردیده  و از  درجه اعتبار  ساقط میباشد.

اصلاحیه  )پارس  اباد (
در آگهی  ماده  3 قانون  تعیین  تکلیف  اراضی  و  ساختمانهای  فاقد  سند رسمی  به مو  الف  9902 چاپ  
شــده  مورخه  ۱402/۱0/۱2 نوبت  اول  در  روز  نامه  روز  گار  ما  در  بند  ۱- نام  مالک  صفر عظیمی  
شاهعلی  بیگلو  صحیح میباشد و در  بند  3- مساحت  88/85 متر  مبع  صحیح  میباشد و  در  بند  4- مساحت  
8۱/۱5 متر  مربع  صحیح  میباشد  که  اشتباهاتی  در تایپ  صورت  گرفته  بود  که  بدینوسیله  اصلاح  می  

گردد 

آگهی فقدان مدرک تحصیلی
گواهینامه موقت فارغ التحصیلی اینجانب محسن سالاری رعیت فرزند حجت اله به شماره شناسنامه ۱ 
و شماره ملی 50996976۱05 صادره از بوئین زهرا در مقطع کارشناسی رشته حقوق قضایی صادره از 
واحد دانشگاهی تهران شمال مفقود گردیده و فاقد اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا می شود گواهینامه 
موقت را به دانشــگاه آزاد اســلامی واحد تهران شمال به نشانی تهران _ بزرگراه شهید بابایی)غرب به 
شرق( _ خروجی حکیمیه _ خیابان شهید صدوقی _ بلوار وفادار _ دانشگاه آزاد اسلامی واحد تهران 

شمال ارسال نماید.
چاپ نوبت اول: ۱402/۱0/20         چاپ نوبت دوم: ۱402/۱۱/07

مفقودی
برگ سبز سواری پراید مدل ۱388 به شماره انتظامی 79_542د۱6 و شماره موتور 2827839 و شماره 

شاسی S۱4۱2287590747 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط است)قزوین(

آگهي اصلاح مناقصات عمومي

اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری قم

به اطلاع مناقصه گران محترم مي رساند پیرو آگهي های چاپ شده پروژه های ایمن سازی نمای ساختمان شهرداری مرکز )شماره فراخوان در 
سامانه ســتاد: ۲۰۰۲۰5۰۲35۰۰۰۱۱۱( و احداث سرویس بهداشتی زیرگذر بلوار پیامبر اعظم )ص( )منطقه یک( )شماره فراخوان در سامانه 
ستاد: ۲۰۰۲۰5۰۲35۰۰۰۱۱۰( در روزنامه روزگار ما مورخ ۱۴۰۲/۱۰/۰۲ و ۱۰/۰3/ ۱۴۰۲ و۱3/۱۰/۱۴۰۲  و پروژه احداث فضای شهری ریل 
راه آهن حدفاصل خیابان اخلاقی تا بلوار عطاران )شماره فراخوان در سامانه ستاد: ۲۰۰۲۰5۰۲35۰۰۰۱۱۲( در روزنامه صمت مورخ ۱۴۰۲/۱۰/۰3 
و ۱۴۰۲/۱۰/۰۴ و روزنامه روزگار ما مورخ ۱۴۰۲/۱۰/۱3 و پروژه احداث تقاطع غیر همسطح بلوار شهید کبیری – شهر قائم )شماره فراخوان در 
سامانه ستاد: ۲۰۰۲۰5۰۲35۰۰۰۱۱5( در روزنامه جام جم مورخ ۱۴۰۲/۱۰/۰6 و ۱۴۰۲/۱۰/۰9 و روزنامه روزگار ما مورخ ۱۴۰۲/۱۰/۱3 که از 
منابع داخلي شــهرداري قم تأمین اعتبار و از طریق سامانه تدارکات الکترونیکي دولت به آدرس www.setadiran.ir برگزار مي گردد، هزینه 

خرید اسناد مناقصه به شرح ذیل اصلاح مي گردد:
- هزینه خرید اسناد پروژه ایمن سازی نمای ساختمان شهرداری مرکز: 5،۲5۰،۰۰۰ ریال

- هزینه خرید اسناد پروژه احداث سرویس بهداشتی زیرگذر بلوار پیامبر اعظم )ص( )منطقه یک(: ۱۰،۱۰۰،۰۰۰ ریال
- هزینه خرید اسناد پروژه احداث فضای شهری ریل راه آهن حدفاصل خیابان اخلاقی تا بلوار عطاران: ۲8،98۰،۰۰۰ ریال

- هزینه خرید اسناد پروژه احداث تقاطع غیر همسطح بلوار شهید کبیری – شهر قائم: ۲۱8،۱۰۰،۰۰۰ ریال 
- مناقصه گران محترم می توانند از طریق مراجعه به سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به نشانی www.setadiran.ir  نسبت به دریافت اسناد 
مناقصه اقدام نمایند و می بایست هزینه خرید اسناد را به شماره حساب بانک شهر ۱۰۰6۰۰۴6۰۰58 به نام شهرداری قم واریز و مستندات واریزی 

را به شهرداری قم ارایه نمایند. )هزینه خرید اسناد غیر قابل استرداد است(.
- جهت کسب اطلاعات بیشتر در مورد مناقصات مي توانید به آدرس: قم- بلوار امام موسی صدر- ساختمان شهرداری مرکز- بلوک B - طبقه 
دوم-معاونت فني و عمراني شهرداری قم- اداره برنامه ریزي و هماهنگي اعتبارات عمراني مراجعه نموده و یا با شماره 36۱۰۴585-۰۲5تماس 

حاصل فرمائید.

طرح

اینفوگرافی



صاحب امتیاز: موسســه فرهنگی و هنری روزگاروصل مدیرمســوول: ناصر بزرگمهر  قائم مقام مدیر مسوول: حسین سلیمی ســردبیر: زهرا نوری صفحه آرایی: مریم بت اوشانا عکاس: سید حسن موسوی
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چهارشنبه      20 دی    1402    10 ژانویه     2023     27 جمادی الثانی     1445    سال     بیستم            دوره  جدید     شمــاره        1783      8صفحه              3000  تومان

به ثمر نشستن موقوفه ای در خراسان رضوی  با 44 هزار واقف
مشــهد سیده زهرا حیدری-معاون فرهنگی اجتماعی اداره کل اوقاف و امور خیریه 
خراسان رضوی از به ثمر نشستن موقوفه مشارکتی قرآن، عترت و نماز دانش آموزی خبر 

داد که دارای ۴۴ هزار و 675 واقف است و نخستین اجرای نیت آن انجام شد.
حجت الاسلام و المسلمین ایزدی گفت: نخستین اجرای نیت موقوفه مشارکتی قرآن، 
عترت و نماز دانش آموزی خراسان رضوی با پرداخت مبلغ 936 میلیون ریال به حساب 
38 دارالقرآن آموزش و پرورش استان خراسان رضوی از عواید موقوفه پیش گفته صورت 

پذیرفت.
وی با اشاره به اهداف ایجاد موقوفه مشارکتی قرآن، عترت و نماز دانش آموزی گفت: از 
آن جا که یکی از محوری ترین برنامه های آموزش و پرورش در بخش تربیت دانش آموزان، 
فعالیت های این نهاد در ســه حوزه قرآن، عترت و نماز است و وابستگی این برنامه ها به 
اعتبارات دولتی به علت ناپایداری این منابع خسارات جبران ناپذیری را در این حوزه به 

دنبال دارد، از این رو پس از بررسی جوانب امر، ایجاد یک موقوفه مشارکتی برای تأمین 
هزینه فعالیت های مرتبط با این حوزه ها به عنوان تنها راه تأمین منابع پایدار در دستور کار 

متولیان امر قرار گرفت.
معاون فرهنگی اوقاف استان در تعریف موقوفه مشارکتی چگونه موقوفه ای، تصریح 
کرد: تصویری که عموم مردم از وقف دارند در واقع همان وقف انفرادی است که در آن، واقف 
به تنهایی اقدام به وقف یک یا چند مورد همچون خانه، مغازه، مدرسه، مسجد، باغ و ... برای 
اجرا و یا تأمین هزینه های یک یا چند فعالیت فرهنگی، مذهبی، اجتماعی و ... می نماید. 
امروزه به علت شرایط اقتصادی شاید فرصت ایجاد چنین وقف هایی برای اکثریت مردم 
پیش نیاید. برای این که این فرصت و توفیق برای کسانی که آرزوی پیوستن به جرگه واقفان 
را دارند و همچنین رفع معضلات و مشکلات موجود، مدل جدیدی در ایجاد موقوفات در 
حال ترویج می باشد که وقف مشارکتی یا جمعی نام گرفته است. در این مدل ایجاد موقوفه، 

جمعی از خیرین با تأمین بخشی از هزینه های ایجاد یک موقوفه در تحقق آن مشارکت 
می نمایند.

 حجت الاسلام ایزدی  در خصوص تعداد سهام اهدایی دانش آموزان و فرهنگیان گفت: 
به منظور ایجاد موقوفه مشارکتی قرآن، عترت و نماز دانش آموزی تعداد ۴۴.675 نفر از 
دانش آموزان و فرهنگیان با خرید یک یا چند سهم از سهـام موقوفه، نام خود را در زمره 
واقفان موقوفه مشارکتی قرآن، عترت و نماز دانش آموزی استان خراسان رضوی ثبت و 
تعداد ۲۰۴.7۱7 سهم از سهام موقوفه را خریداری کردند. وی با بیان اینکه مجموع موقوفه 
مشــارکتی قرآن، عترت و نماز دانش آموزی صرفاً از منابع مالی اهدایی دانش آموزان و 
فرهنگیان ایجاد نشده است، تصریح کرد: تعداد موقوفات قرآن، عترت و نماز دانش آموزی 

در حال حاضر هفت وقف به ارزش تقریبی بیش از ۱7۰ میلیارد ریال است.
معاون فرهنگی اجتماعی اداره اوقاف خراسان رضوی با اشاره به اینکه مجموع موقوفات 

قرآن، عترت و نماز دانش آموزی توسط تعدادی از واقفان و نیز کمک های اداره کل اوقاف 
و امور خیریه خراسان رضوی و دیگر خیرین تأمین شده است؛ اظهار کرد: نخستین موقوفه 
یک واحد آپارتمان واقع خیابان آیت الله بهـجت مشـهد است که 3۴ درصد از ارزش ریالی 
آن به مبلغ ۲ میلیارد و 7۰5 میلیون ریال از محل وجوه اهدایی دانش آموزان و فرهنگیان 
تامین گردید. الباقی وجه این موقوفه از محل مساعدت های اداره کل اوقاف و امور خیریه 

خراسان رضوی تأمین گردید.
حجت الاسلام ایزدی بیان کرد: این موقوفات به صورت هیأت امنایی اداره می گردد و 
اعضای هیأت امنای موقوفه معاون وقت فرهنگی و اجتماعی اداره کل اوقاف و امور خیریه 
خراسان رضوی، معاون وقت پرورشی و فرهنگی اداره کل آموزش و پرورش خراسان رضوی 
و یکی از فرهنگیان متعهد و توانمند استان با معرفی اداره کل اوقاف و امور خیریه خراسان 

رضوی و تأیید اداره کل آموزش و پرورش خراسان رضوی است.

معاون دانشگاه علوم پزشکی لرستان از غربالگری دیابت و 
فشارخون 6۵.8۵ درصد از جمعیت این استان خبر داد.

به گزارش روزگار ما،مریم کوشکی در وبینار استانی پویش 
ملی ســلامت در لرستان، اظهار داشت: تا تاریخ پنجم دی ماه 
6۵.8۵ درصد از جمعیت هدف پویش ملی سلامت در لرستان 

غربالگری شدند.
وی با تأکید بر لزوم حضور فعال کارشناســان و رؤســای 
شبکه های بهداشت شهرستان ها در پویش ملی سلامت، گفت: 
مدت محدودی تا پایان پویش ملی سلامت در کشور باقی مانده 

است.
معاون دانشگاه علوم پزشکی لرستان، افزود: سرعت، دقت 
و کیفیت در غربالگری ها باید در نظر گرفته شــود که در زمان 

باقی مانده بتوانیم 100 در صد جامعه هدف را غربالگری کنیم.
کوشکی، گفت: در راستای خرید تجهیزات شامل دستگاه 
فشارســنج، دستگاه تســت قند خون، کیت و… مبلغ سه 

میلیارد و 200 میلیون تومان اعتبار هزینه شده است.
وی عنوان کرد: تا تاریخ پنجم دی ماه دانشگاه در پویش ملی 
ســلامت در رتبه 9 قرار دارد و 6۵.8۵ درصد جمعیت هدف 

پویش ملی سلامت غربالگری شده اند.
معاون دانشگاه علوم پزشــکی لرستان با اشاره به اهداف 
برگزاری پویش ملی سلامت، تصریح کرد: شناسایی افراد مبتلا 
به پرفشــاری خون و دیابت مهم ترین هدف این پویش بوده و 
این در حالی است که افراد شناسایی شده باید تحت مراقبت 

قرار گیرند.
شــاهرخی، تأکید کرد: در مدت باقی مانده باید تبلیغات 
محیطی در خصوص اطلاع رســانی و دعوت مردم به پویش 
پررنگ تر شود و آموزش لازم برای اجرای کیفی غربالگری ها 

به مردم ارائه شود.
وی گفت: ناظرین اجرای پویش ملی سلامت باید توجیه شده 
و آموزش های لازم به کارشناسان تیم های غربالگر ارائه شود 
تا شاهد اجرای کیفی غربالگری ها و بهترشدن رتبه دانشگاه 

در این پویش باشیم.

غربالگری دیابت و فشارخون ۶۵.8۵ درصد
 از جمعیت لرستان

اراک- خبرنگار روزگار ما- خورشیدی
مدیر توزیع برق شهرســتان تفرش از برقدار شدن هر 4 

ایستگاه پمپاژ آب چشمه هفتیان خبر داد. 
محمد صاحب الزمانی گفت: ایستگاه پمپاژ نقوسان به عنوان 
آخرین ایستگاه پمپاژ آب رسانی به شهر تفرش و 40 روستای 
در مسیر در دی ماه جاری از شبکه فشار متوسط عمومی برقدار 

شد.
وی اظهار داشت: برق رسانی به سه ایستگاه دیگر هفتیان ، 
جفتان و قزلجه در آذر ماه امسال انجام و به بهره برداری رسیده 
است و ایستگاه نقوسان آخرین  ایستگاه پمپاژ آب بود که برق 

رسانی شد.
صاحب الزمانی با بیان اینکه این پروژه ، از بزرگترین پروژه 
های برق رسانی  استان طی سال جاری بود،افزود: احداث 70 
کیلومتر شبکه فشار متوسط هوایی و تجهیز 4 دستگاه پست 
برق زمینی در قالب دو پیمان مجزا تحت راهبری شرکت توزیع 

برق و شرکت آب منطقه ای با رکوردی بی سابقه در کمتر از 6 
ماه به انجام رسید.

تکمیل عملیات برق رسانی به ایستگاه های پمپاژ آب چشمه 
هفتیان تفرش

به گزارش روابط عمومی شــرکت شهرکهای صنعتی 
استان کرمانشاه، بیژن کردستانی گفت: نمایشگاه نیازهای 
فناورانه غرب کشور توســط شرکت شهرکهای صنعتی 
کرمانشاه در محل دانشگاه صنعتی از 5 الی 7 آذر ماه برگزار 

شد.
مدیرعامل شــرکت شــهرکهای صنعتی کرمانشاه از 
برگزاری نمایشگاه نیازهای فناورانه غرب کشور در هفته 

پژوهش خبر داد
مدیرعامل شــرکت شــهرکهای صنعتی کرمانشاه از 
برگزاری نمایشگاه نیازهای فناورانه غرب کشور در هفته 

پژوهش خبر داد.
به گزارش روابط عمومی شــرکت شهرکهای صنعتی 
استان کرمانشاه، بیژن کردستانی گفت: نمایشگاه نیازهای 
فناورانه غرب کشور توســط شرکت شهرکهای صنعتی 
کرمانشاه در محل دانشگاه صنعتی از 5 الی 7 آذر ماه برگزار 
شد. مهندس بیژن کردستانی بیان کرد: شرکت شهرکهای 

صنعتی استان کرمانشاه به عنوان متولی فن بازار منطقه ای 
استان کرمانشاه دومین رویداد  نمایشگاه نیازهای فناوری 
احصاء شــده از واحدهای صنعتی کوچک و متوسط را با 
همکاری دانشگاه صنعتی و با اعلام نیاز فناورانه  خود استان 
کرمانشاه  و استانهای  ایلام؛کردستان،همدان و لرستان با 
مجموع 65 نیاز فناورانه در محل دانشگاه صنعتی از تاریخ 

5 لغایت 7 آذرماه جاری برگزار کرد.
 وی خاطر نشان ســاخت: این نمایشگاه پلی ارتباطی 
اســت برای معرفی نیازهای فناورانه حوزه صنعت  و بهره 
گیری از توان علمی استان، منطقه و کشور برای رفع این 

نیازها ؛ و این نیازها علاوه بر فن بازار استان و فن بازار ملی
techmart.ir  در ســامانه nan.ac.ir نظــام ایده ها و 
نیازهای وزارت علوم تحقیقات و فناوری نیز بارگذاری شده 

و رافعین فناوری فراخوان شده اند. 
مدیر عامل شرکت شهرکهای صنعتی کرمانشاه افزود: 
تا کنون از طریق ســامانه eservice.isipo.ir کلینیک 
کسب و کار سازمان صنایع کوچک و شهرکهای صنعتی 
ایران و مشاوران و مهندسین عضو سامانه مذکور نزدیک 
به نیمی از نیازهای فناورانه شناسایی و مرتفع شده است. 
کردســتانی تصریح کرد: فرآیند شناســایی نیازهای 

فناورانــه با روالی کاملا مشــخص علمــی و فنی با ذکر 
جزئیــات و تصاویر صورت می پذیرد و رفع نیاز نیز کاملا 

عملیاتی و در واحد صنعتی پیاده سازی می شود.
وی تاکید کرد: فســتیوال نــوآوری های حوزه برق و 
الکترونیک  نیز توســط شــرکت شــهرکهای صنعتی 
کرمانشــاه با همکاری دانشگاه صنعتی کرمانشاه در روز 

ششم آذر ماه برگزار شد.
مدیر عامل شرکت شهرکهای صنعتی کرمانشاه با بیان 
اینکه این فســتیوال به عنوان فرصتی برای ارائه ایده ها، 
حمایت از تجاری ســازی ایده های برتر  و فرصتی برای 
سرمایه گذاری توسط شرکت شهرکهای صنعتی استان 
کرمانشــاه به عنوان متولی فن بازار منطقه ای استان و با 
همکاری دانشگاه صنعتی کرمانشاه برگزار شده، تاکید 
کرد: هفت صاحــب ایده  و نوآور ، نوآوریهای خود را ارئه 
کــرده و به انتخاب داوران به ایده برتر از طرف شــرکت 

شهرکهای صنعتی کرمانشاه لوح تقدیر و  جوایزی اهداء 
شد. 

رئیس هیات مدیره شرکت شهرکهای صنعتی استان 
اضافه کرد: حمایت صنایع کوچک در حوزه فناوری از جمله 
شناسایی نیازهای فناورانه و رفع نیاز های فناورانه صنایع 
کوچک،حمایت از ایده های برتر و کمک به تجاری سازی 
آنها در راستای حمایت از ورود ایده های نو و تقویت ارتباط 
علم و صنعت از جمله برنامه های حمایتی و تخصصی این 
شــرکت در جهت تحقق اهداف سازمان صنایع کوچک و 

شهرکهای صنعتی ایران است.
گفتنی است اولین نمایشــگاه نیازهای فناورانه غرب 
کشور  توسط شرکت شهرکهای صنعتی کرمانشاه در سال 
۱۴۰۰ بــه صورت منطقــه ای و با همکاری اســتانهای 
لرستان،همدان ، کردستان  و در دانشگاه صنعتی کرمانشاه 

برگزار شد.

مدیرعامل شرکت شهرکهای صنعتی کرمانشاه از برگزاری نمایشگاه نیازهای فناورانه 
غرب کشور در هفته پژوهش خبر داد


